
Protokół Nr VIII/07 
z Sesji Rady Miejskiej w śychlinie 

z dnia 19 kwietnia 2007 r. 
 
Sesja trwała od godz. 10.00 do godz. 16.00. 
 
Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 15, zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ponadto w Sesji udział wzięli: 
 
• Grzegorz Ambroziak  - Burmistrz Gminy śychlin, 
• Zbigniew Gałązka  - Zastępca Burmistrza Gminy, 
• Emilia Rajewska  - Skarbnik Gminy śychlin, 
• Waldemar Bartochowski - Sekretarz Gminy śychlin, 
• Krzysztof Anyszka  - Kierownik Ref. BPI, 
• Marianna Sobierańska  - Zastępca Kierownika Ref. OP, 
• Halina Wiśniewska  - Kierownik Ref. KOS, 
• Iwona Śmietanka  - Radca prawny, 
• Józef Czekalski    - Kierownik RGO, 
• Dyrektorzy szkół i przedszkoli z terenu gminy śychlin, 
• sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli z terenu gminy zgodnie z załączoną 

listą obecności, 
• mieszkańcy gminy śychlin. 
  

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Zofia Pilarska.  
 

Otwierając obrady powitała radnych Rady Miejskiej i Rady Powiatu, 
Burmistrza, Zastępcę Burmistrza, Sekretarza Gminy, kierowników jednostek 
organizacyjnych gminy, kierowników Referatów Urzędu oraz wszystkie osoby 
przybyłe na obrady Sesji. 
 
Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej prawomocność do 
podejmowania uchwał. 
 
Do proponowanego porządku obrad zgłoszono następujące propozycje: 
 
1. Marek Jędrzejczak – wniósł o wycofanie z porządku obrad w punkcie 9 Podjęcie 

uchwał w sprawach podpunktu c) o brzmieniu: 
„c) określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej  
      dla nauczycieli oraz warunki i sposób ich przyznawania” 
Przed Sesją na wspólnych Komisjach wyjaśniliśmy sobie pewne uchybienia, 
pewne nieścisłości w tej uchwale i dlatego chcielibyśmy ją przełoŜyć do 
ponownego rozpatrzenia, do doprecyzowania. Dlatego teŜ wnosi o zdjęcie tej 
uchwały z porządku obrad.  
Wnosi równieŜ o wycofanie z punktu 9 porządku obrad podpunktu f) o brzmieniu: 
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„f) ustalenia wynagrodzenia dla Pana Grzegorza Ambroziaka Burmistrza Gminy  
      śychlin.” 
„Punkt ten budzi w społeczeństwie pewne kontrowersje, a został on nie do końca 
wprowadzony formalno-prawnie, poniewaŜ, jak ustawa mówi, do złoŜenia projektu 
uchwały i wprowadzenia go do porządku obrad to taki wniosek moŜe złoŜyć 
Burmistrz, grupa 5 radnych lub Komisje stałe, które są powołane. UwaŜa, Ŝe nie 
było Ŝadnego z tych wniosków w ustalonym terminie, Ŝe nie był taki wniosek 
złoŜony. PoniewaŜ w sprawach, w których spotkaliśmy się 11 kwietnia na Komisji 
Oświaty nie było takiego wniosku przygotowanego, a juŜ był wniesiony pod 
porządek obrad, czyli nie moŜna czegoś wnosić pod porządek obrad, kiedy się nie 
ma na to wniosku popartego, tak jak mówię przez pięciu radnych, lub nie ma 
wniosku stałej komisji, czy Pana Burmistrza. A te organy są upowaŜnione do ich 
składania. Proszę Radę o wzięcie moich zastrzeŜeń pod uwagę. KaŜdą decyzję 
Rady przyjmę, lecz nie mogę nie zasugerować, nie mogę nie zdecydować się na nie 
zwrócenie uwagi na nie dochowanie tych formalno-prawnych rzeczy.”  

 
Andrzej Szymański – prosi o przyniesienie krzeseł dla mieszkańców gminy, aby 
wszyscy zebrani mogli usiąść. 

 
2. Krzysztof Stefaniak – w imieniu Komisji Rewizyjnej wniósł o wprowadzenie w 

punkcie 9 „Podjęcie uchwał w sprawach:” podpunktu g) o brzmieniu: 
„g)  ustalenia najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego oraz wartości jednego 

punktu dla pracowników Zakładu Gospodarki Komunalnej w śychlinie” 
Radni powyŜszy wniosek motywują tym, Ŝe proponowany w projekcie uchwały 
wzrost wynagrodzeń o wskaźnik 5,5% został uwzględniony w planie finansowo-
rzeczowym Zakładu Gospodarki Komunalnej w śychlinie na 2007 r. i został 
przyjęty przez Radę Miejską w śychlinie w dniu 7 marca 2007 r. przy uchwalaniu 
budŜetu gminy na 2007 r. Średnio miesięczny wzrost wynagrodzeń przypadający 
na jednego zatrudnionego w ZGK wyniesie około 60 zł brutto. 

 
3. Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy śychlin – wniósł  o wprowadzenie w 

punkcie 9 „Podjęcie uchwał w sprawach:” po podpunkcie g) podpunktu h) o 
brzmieniu: 
„h)  upowaŜnienia Przewodniczącej Rady Miejskiej w śychlinie do przekazania 

oświadczenia dotyczącego pracy lub słuŜby w organach bezpieczeństwa 
państwa lub współpracy z tymi organami w okresie od dnia 22 lipca 1944 r. 
do dnia 31 lipca 1990 r.” 

Konieczność podjęcia powyŜszej uchwały wynika z obowiązku wysłania 
oświadczenia złoŜonego przez Sekretarza Gminy przez Przewodniczącą Rady. 

 
Józef Kowalski – wnosi o pozostawienie punktu 9 podpunktu f) tj. projektu uchwały 
dotyczącego ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Gminy śychlin.  
Do Przewodniczącej Rady wpłynął wniosek z podpisami kilku radnych o zmianę 
wynagrodzenia dla Burmistrza Gminy. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania zmian do porządku obrad. 
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1. Za wnioskiem radnego Marka Jędrzejczaka, aby wycofać z porządku obrad w 
punkcie 9 podpunktu c) o brzmieniu: 
„c) określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej  
      dla nauczycieli oraz warunki i sposób ich przyznawania” 
głosowało  - 15 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 

 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie zmiany przez Radę. 
 
 
2. Za wnioskiem radnego Marka Jędrzejczaka, aby wycofać z porządku obrad w 

punkcie 9 podpunktu f) o brzmieniu: 
„f) ustalenia wynagrodzenia dla Pana Grzegorza Ambroziaka Burmistrza Gminy  
      śychlin.” 
głosowało  - 6 radnych,  
„przeciw”   - 9 radnych, 
„wstrzymało się” - 0 radnych. 

 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, Ŝe Rada nie przyjęła powyŜszej zmiany porządku 
obrad. 
 
 
3. Za wnioskiem radnego Krzysztofa Stefaniaka, aby wprowadzić w punkcie 9 

porządku obrad podpunkt g) o brzmieniu: 
„g)  ustalenia najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego oraz wartości jednego 

punktu dla pracowników Zakładu Gospodarki Komunalnej w śychlinie” 
głosowało  - 15 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0  radnych. 

 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, Ŝe Rada wniosek przyjęła. 
 
 
4. Za wnioskiem Burmistrza Gminy - Grzegorza Ambroziaka, aby wprowadzić w 

punkcie 9 porządku obrad podpunkt h) o brzmieniu: 
„h)  upowaŜnienia Przewodniczącej Rady Miejskiej w śychlinie do przekazania 

oświadczenia dotyczącego pracy lub słuŜby w organach bezpieczeństwa 
państwa lub współpracy z tymi organami w okresie od dnia 22 lipca 1944 r. 
do dnia 31 lipca 1990 r.” 

głosowało  - 14 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 

 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, Ŝe Rada wniosek przyjęła i przystąpiła do 
przegłosowania porządku obrad po zmianach. 
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Za przyjęciem porządku obrad z przegłosowanymi powyŜej zmianami  
głosowało  - 12 radnych, 
„przeciw”  -   1 radny, 
„wstrzymało się” -   2 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie porządku obrad w następującym 
brzmieniu: 
 
1. Otwarcie Sesji i przyjęcie porządku obrad. 
2. Podziękowanie Sołtysom i Przewodniczącym Zarządów Osiedli w związku z 

zakończeniem działalności.  
3. Zapytania i wolne wnioski. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu „Honorowy Obywatel Gminy 

śychlin”. 
5. Informacja o stanie realizacji Uchwał Rady za 2006 r. 
6. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budŜetu gminy śychlin za rok 2006: 

a) zapoznanie się z wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 
absolutorium, 

b) zapoznanie się z opinią RIO w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej, 
c) odczytanie opinii RIO w sprawie sprawozdania Burmistrza z wykonania 

budŜetu za 2006 r.  
7. Dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budŜetu gminy śychlin za 2006 r. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonnaia budŜetu gminy 

śychlin za 2006 r. oraz udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy śychlin. 
9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) wprowadzenia zmian w budŜecie gminy śychlin na rok 2007 r. oraz zmiany 
Uchwały Nr VI/24/07 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 7 marca 2007 r. w 
sprawie uchwalenia budŜetu gminy śychlin na rok 2007, 

b) zmieniająca Uchwałę Nr V/20/07 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 31 
stycznia 2007 r. w sprawie przyjęcia „Regulaminu na rok 2007 w sprawie 
wysokości oraz szczegółowych warunków przyznawania i wypłacania 
dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowych warunków 
obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 
doraźnych zastępstw, nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku 
pracy oraz podwyŜszenia minimalnych stawek wynagrodzenia zasadniczego, 
nauczycieli szkół, dla których organem prowadzącym jest Gmina śychlin”, 

c) zbycia nieruchomości niezabudowanej w trybie przetargu ustnego 
nieograniczonego, 

d) wyraŜenia zgody na nabycie nieruchomości niezabudowanych, 
e) ustalenia wynagrodzenia dla Pana Grzegorza Ambroziaka Burmistrza Gminy 

śychlin, 
f) ustalenia najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego oraz wartości jednego 

punktu dla pracowników Zakładu Gospodarki Komunalnej w śychlinie, 
g) upowaŜnienia Przewodniczącej Rady Miejskiej w śychlinie do przekazania 

oświadczenia dotyczącego pracy lub słuŜby w organach bezpieczeństwa 
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państwa lub współpracy z tymi organami w okresie od dnia 22 lipca 1944 r. do 
dnia 31 lipca 1990 r. 

10. Informacja z pracy Burmistrza Gminy śychlin za okres od 21 lutego 2007 r. do 4 
kwietnia 2007 r. 

11. Odpowiedzi na zapytania.  
12. Sprawy róŜne. 
13. Przyjęcie Protokołu Nr VI/07 z dnia 7 marca 2007 r. i Protokołu Nr VII/07 z dnia 

27 marca 2007 r.  
14. Zakończenie obrad. 
 
 
Do p-tu 2. Podziękowanie Sołtysom i Przewodniczącym Zarządów Osiedli 
w związku z zakończeniem działalności. 
 
Zofia Pilarska - Przewodnicząca Rady – „dobiegła końca kadencja Sołtysów i 
Przewodniczących Zarządów Osiedli, dokonano wyboru władz samorządowych na 
terenach wiejskich i miejskich. 
W dniu dzisiejszym chcielibyśmy podziękować tym, którzy działali i pracowali z nami 
w poprzednich kadencjach tj.: 
1. Panu Janowi Łysio z sołectwa Brzeziny, 
2. Panu Stanisławowi Majchrzak z sołectwa Kaczkowizna, 
3. Panu Kazimierzowi Kuciapskiemu z sołectwa Sokołówek, 
4. Panu Jerzemu Jarocie z sołectwa Zgoda, 
5. Pani Sabinie Olszewskiej z Osiedla Nr 1, 
6. Panu Stanisławowi Banasiak z Osiedla Nr 2. 
Pozwólcie Państwo, Ŝe w imieniu Radnych oraz własnym złoŜę wymienionym 
osobom podziękowanie za współpracę oraz wkład osobisty, za zaangaŜowanie na 
rzecz społeczności lokalnej. WyraŜam nadzieję, Ŝe nabyte doświadczenia, słuŜyć nam 
będą w dalszej realizacji zamierzeń i planów. 
Składam równieŜ  najlepsze Ŝyczenia, zdrowia oraz wszelkiej pomyślności w Ŝyciu 
osobistym.” 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy śychlin – „w imieniu własnym i imieniu 
pracowników Urzędu Gminy w śychlinie, w związku z zakończeniem długoletniego 
pełnienia przez Państwa Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli złoŜył 
serdeczne podziękowania za trud i wysiłek w budowaniu wspólnoty samorządowej na 
jej podstawowym szczeblu. RóŜnorodność spraw, z jakimi w trakcie swoich kolejnych 
kadencji Państwo się spotykaliście i staraliście się mniej lub bardziej skutecznie je 
rozwiązywać sprawia, Ŝe zdobyte przez Państwa doświadczenie będzie z pewnością 
stanowiło bogatą skarbnicę wiedzy, którą dzięki Państwu Ŝyczliwości będziemy mogli 
wykorzystać – ja i moi następcy. Dlatego jeszcze raz pragnę na tym forum złoŜyć 
Państwu szczere podziękowania za pracę, Ŝyczyć dalszych osiągnięć i sukcesów w 
Ŝyciu osobistym i zawodowym. Ze swej strony chcę Państwa zapewnić – jako 
Burmistrz Gminy śychlin, który dopiero rozpoczął swoją kadencję – Ŝe zawsze będą 
wsłuchiwał się w Państwa opinie i wnioski, które będą słuŜyły rozwijaniu i 
poszerzaniu obszarów samorządności w naszej gminie.” 
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Następnie Przewodnicząca Rady wspólnie z Burmistrzem Gminy  i Przewodniczącym 
Komisji Rolnej dokonała wręczenia kwiatów i ksiąŜek dla Sołtysów i 
Przewodniczących Zarządów Osiedli poprzedniej kadencji. 
 
Kazimierz Kuciapski  – w imieniu Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli 
poprzedniej kadencji – podziękował za współpracę z Radnymi, z Burmistrzem Gminy 
tej kadencji, jak równieŜ poprzednich kadencji, z pracownikami Urzędu i Ŝyczy 
owocnej pracy w przyszłości.  
 
 
Do p-tu. 3. Zapytania i wolne wnioski. 
 
Małgorzata Sobczak – Przewodnicząca Zarządu Osiedla Nr 1 w śychlinie – „w 
dniu 16 kwietnia 2007 r. odbyło się spotkanie Zarządu Komitetu Osiedla nr 1 w 
śychlinie, w którym uczestniczył radny Pan Marek Jędrzejczak. Na tym spotkaniu 
jednogłośnie na Zastępcę Przewodniczącego Komitetu został wybrany Pan Andrzej 
Królikowski – były radny Rady Powiatu. Na spotkaniu członkowie Zarządu zostali 
zapoznani i ustosunkowali się do pism przesłanych przez Urząd do Komitetu 
Osiedlowego, a dotyczących: apelu Burmistrza do właścicieli gruntów i uŜytkowanych 
nieruchomości, sprawozdania Izby Rolnej Województwa Łódzkiego, informacji 
Powiatowego Lekarza Weterynarii. W tym punkcie mam prośbę – z uwagi, Ŝe teren 
Osiedla jest miejski, a nie tylko rolniczy, naleŜałoby o ile jest to moŜliwe dołączyć 
listę osób zajmujących się hodowlą bydła, czy trzody chlewnej, wówczas moŜna 
osobiście dotrzeć do zainteresowanych osób, bo samo wywieszenie ogłoszenia nie 
daje pewności, Ŝe ta wiadomość dotarła do zainteresowanego. W dalszej części, 
członkowie Zarządu zapoznali się z tematyką dzisiejszej Sesji i przedstawionymi 
projektami uchwał oraz sprawozdaniem z wykonania budŜetu za rok 2006. 
Radny obecny na spotkaniu zapoznał się z opinią Komitetu do poszczególnych 
uchwał, co zgodne jest z § 36 Statutu Gminy śychlin i moŜe być głosem doradczym w 
pracy radnego.   
W związku z przedstawionym sprawozdaniem z wykonania budŜetu za rok 2006,które 
jeśli Przewodnicząca Rady pozwoli przedstawię w dyskusji nad sprawozdaniem.  
W wyniku dalszej dyskusji w sprawach ogólnych w imieniu Zarządu Komitetu pragnę 
przedstawić wnioski, które zostaną złoŜone do Przewodniczącej Rady i Pana 
Burmistrza do rozpatrzenia tj.: 
Wniosek 1 - dotyczący naruszeń pasa drogowego. 
Domniemając o braku wiedzy co do przebiegu linii granicznej posiadanych gruntów 
przez właścicieli nieruchomości uwaŜamy, Ŝe kaŜdy właściciel winien otrzymać 
informację co do szerokości pasa drogowego przyległego do jego posesji czy gruntów 
rolnych. Następnie stosowna komisja powołana przez Burmistrza przy Urzędzie 
Gminy moŜe egzekwować pod rygorem odpowiedzialności za naruszenie tej zasady. 
Sołtys czy przewodniczący Komitetu Osiedla nie posiada instrumentów decyzyjnych 
do dyscyplinowania naruszających pas drogowy. 
Wniosek 2 - dotyczy składowania nieczystości. 
Biorąc pod uwagę fakt zapełniania się obecnego składowiska nieczystości prosimy o 
podjęcie   skutecznych   kroków    zmierzających   do   rozwiązania   problemu   w   
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sposób korzystny dla mieszkańców naszej gminy i miasta  uwzględniając aspekty 
ekologiczne, które są ujęte w tematyce edukacyjnej programów szkoły podstawowej, 
gimnazjalnej i ponadgimnazjalnej. 
Wniosek 3 - dotyczy komunikacji niepełnosprawnych i utwardzenia terenu. 
Obecne wąskie i przedzielone barierkami dojście do placu handlowego jak i 
samowolny handel w tym rejonie uniemoŜliwia komunikację niepełnosprawnych 
chętnych do dokonania zakupów. Dodatkowo trudną sytuację pogarszają gromadzone 
w zasoleniach wody opadowe. Prosimy zatem o poszerzenie i utwardzenie dojścia jak 
i zdecydowany handlu na całym odcinku komunikacyjnym. 
Wniosek 4 - dotyczy zasady przekazywania w dzierŜawę gruntów rolnych. 
UwaŜamy, Ŝe naleŜy przygotować zasady przekazywania w dzierŜawę gruntów 
rolnych z uwzględnieniem równieŜ gruntów, które są juŜ dzierŜawione przez okres 
powyŜej 10 lat. 
Wniosek 5 - dotyczy bezpieczeństwa mieszkańców. 
Celem zapewnienia bezpieczeństwa mieszkańcom Osiedla Traugutta prosimy 
doprowadzić do sprawności technicznej i pełnej uŜywalności oświetlenie ciągów 
komunikacyjnych tegoŜ osiedla i ul. Łąkowej. 
Wniosek 6 - dotyczy bezpieczeństwa mieszkańców. 
Z uwagi na brak dostatecznej widoczności dla pojazdów wyjeŜdŜających z ulicy 
Pomorskiej na drogę wojewódzką w kierunku Zychlin - Gąbin, prosimy o usunięcie 
rosnącego tam drzewa naroŜnego. 
Proszę równieŜ, aby przy drodze w ul. 1 Maja przy sklepie meblowym zostało 
usunięte suche drzewo.” 

 
Roman Ambroziak – sołtys sołectwa Tretki – droga na Tretkach – jest to droga 
powiatowa, którą juŜ nie da się w ogóle jeździć, prosi o wykonanie remontu tej drogi. 
 
Jan Kaczmarek – Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 2 – poniewaŜ rozgorzała 
juŜ dyskusja nad wynagrodzeniem Burmistrza, zatem proponuje, aby wynagrodzenie 
to było na poziomie wynagrodzenia co najmniej Wójta Gminy Bedlno. Motywuje to 
tym, Ŝe w gminie Bedlno jest 6.500 mieszkańców, w gminie śychlin jest 14.000 
mieszkańców. Wójt gminy Bedlno ma tylko rolników, natomiast u nas są rolnicy i 
mieszkańców, bezrobotnych, oczyszczalnię ścieków i wiele innych zakładów 
przemysłowych. 
 
Bogdan Głuszcz – komunikacja miejska – mieszkańcy Dobrzelina, Grabowa, jak 
równieŜ śychlina prosili, aby zabrał głos w temacie komunikacji miejskiej – prosi o 
dodatkowy kurs pomiędzy godziną 10.00, a 14.00. MoŜe to być kurs śychlin-
Dobrzelin-śychlin. Stosowny wniosek mieszkańców na piśmie wpłynie do Urzędu.  
 
Józef Kowalski – ogrodzenie na targowicy miejskiej – chciałby się dowiedzieć, co 
stało się z ogrodzeniem targowicy? 
SprzedaŜ artykułów spoŜywczych na targowicy – na targowicy odbywa się handel 
artykułami spoŜywczymi, przemysłowymi itp. Zapytał, dlaczego osoby sprzedające 
wyroby garmaŜeryjne, spoŜywcze, ciasta itp. nie mają właściwego ubioru?  



 8 

Zapytał, czy jest w Urzędzie Gminy komórka, która zajęłaby się tematem 
sprawdzenia, czy osoby zajmujące się handlem artykułami spoŜywczymi mają 
ksiąŜeczki zdrowia. 
Wysypisko odpadów – wysypisko odpadów jest źle eksploatowane, śmieci wracają 
do mieszkańców ul. 1 Maja. Radni powinny zobaczyć, jak eksploatowane jest 
wysypisko śmieci. Śmieci nie są przysypywane ziemią. 
 
Maria Kozmana – sołtys sołectwa Wola Popowa – w sołectwie Wola Popowa 
powstały ulice – prosi zatem, aby te ulice oznakować.  
 
Andrzej Szymański – przegląd dróg – radni dokonali objazdu dróg na terenie gminy 
i miasta. W związku z czym zapytał, jakie zadania są zaplanowane w tym roku w celu 
poprawy dróg gminnych. 
Rezerwacja tłucznia w Cukrowni – zrobił rezerwację tłucznia od Cukrowni 
Dobrzelin na 400 ton po 12 zł za tonę – tłuczeń ten moŜna wykorzystać na 
utwardzenie naszych dróg. Rezerwacja ta jest na jego nazwisko, ale tłuczeń odstępuje 
na potrzeby Urzędu Gminy.  
Robiona jest teraz trasa A-2, wójt gminy Bedlno poczynił starania, aby pozyskać gruz 
spod frezarek na potrzeby swojej gminy. UwaŜa, Ŝe nasza gmina teŜ mogła by w ten 
sposób pozyskać tłuczeń na nasze drogi. 
Podjazd dla niepełnosprawnych przed MGOKSiR – MGOKSiR jest obiektem 
uŜytku publicznego, dla osób niepełnosprawnych nie ma podjazdu – prosi o podanie 
terminu, kiedy ten podjazd zostanie wykonany. 
Tablice informacyjne na Narutowicza, Os. Traugutta – wnosi, aby ustawić tablice 
informacyjne na ul. Narutowicza i Os. Traugutta (np. na bloku) przeznaczone tylko na 
potrzeby ogłoszeń Urzędu Gminy. 
 
Marek Jędrzejczak – zabrał głos na temat Zwiastuna „Nowe Echo śychlina”- „Nowe 
Echo śychlina” jest to miesięcznik powołany Zarządzeniem Burmistrza Nr 15/07. 
Zarządzeniem następnym powołany jest Redaktor Naczelny – Pani Halina 
Wiśniewska.  
Czytając „Nowe Echo śychlina” dowiaduję się rzeczy zdumiewających: 
1. Jest zdjęcie na stronie 6 – Sesja Rady, podczas której uchwalono budŜet odbyła się 

w lutym. Proszę Państwa budŜet uchwaliliśmy 7 marca. Jeśli takie są przekłamania 
w tej gazecie, to przepraszam bardzo. 

2. W tym czasopiśmie pisze: „Marek Jędrzejczak pracując przez 10 miesięcy 
ubiegłego roku zarobił 23.500 zł. Jego 100-metrowy dom wart jest 100 tys. zł. 
Niewielki dochód przyniosła mu działalność gospodarcza. Zarobił na czysto 
zaledwie 500 zł. W oświadczeniu wymienia takŜe gospodarstwo rolne, w którym 
uprawia rośliny. Wśród zabudowy wymienił garaŜ. Choć jak wynika z zeznania, 
nie posiada samochodu.” 

Jest to tak wierutne kłamstwo i zarzuca mi się nieprawdę. Jeśli się dopuszcza do takich 
skandalicznych rzeczy, Ŝeby to wydrukować.  
Proszę Państwa, Pani Redaktor, posiadam dwa samochody. Składała Pani 
oświadczenia majątkowe przez tyle lat i wie Pani, Ŝe w oświadczeniu majątkowym 
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środki ruchome podaje się powyŜej 10.000 zł wartości. Jeśli jest to pojazd 
mechaniczny, proszę podać markę i rok produkcji. Ja posiadam dwa.  
Jeśli się nie odróŜnia działalności gospodarczej od dochodu z gospodarstwa rolnego, to 
bardzo proszę, w oświadczeniu majątkowym pisze, Ŝe przychód z gospodarstwa 
mojego o powierzchni 3,06 ha uzyskałem w wysokości 3.000 zł, dochód wymieniłem 
500 zł. Działalności gospodarczej nie prowadzę.  
Jeśli ta gazeta ma takim celom słuŜyć, to moŜe niech ona się nie ukazuje. 
śądam sprostowania w następnym numerze mojego oświadczenia majątkowego. 
MoŜna je wykazać w całości i Ŝądam przeprosin, poniewaŜ jest to artykuł tendencyjny, 
naszkalowany, gdzie wyborcy mi zarzucają – widzą, Ŝe ja jeŜdŜę samochodami. Nie 
wszyscy przecieŜ wiedzą, Ŝe w oświadczeniu trzeba wymienić samochody powyŜej 
10.000 zł. Moje dwa tyle nie kosztują. 
Jeśli ktoś z Państwa sobie Ŝyczy, to ja mam wydrukowane moje oświadczenie 
majątkowe, jest do wglądu.”  
 

Robert Stasiak – „miałem w tej sprawie nie zabierać głosu, ale temat wywołał Pan 
Marek Jędrzejczak – równieŜ w zapisie dotyczącym mojej osoby są przekłamania. 
Mianowicie: „Robert Stasiak – były Dyrektor Zespołu Szkół w śychlinie”. Zgadza się 
– złoŜyłem rezygnację, natomiast do 30 kwietnia tym dyrektorem jeszcze jestem. 
Pomijając błędy, gdzie nie ma końcówek „-ę”, „-ą” w kilkunastu miejscach w tej 
gazecie, jak równieŜ błędy interpunkcyjne i róŜnego typu rzeczy, które powinny być 
sprawdzone przed publikacją.” 
 

Przewodnicząca Rady – zwróciła się z prośbą do Burmistrza, aby na przyszłość takie 
artykuły nie miały miejsca. JeŜeli coś piszemy, niech będzie to prawdą. 
 

Andrzej Szymański – wnosi, aby ustalić termin spotkania Radnych z Burmistrzem,  
w ogóle z całym Zarządem. Nagromadziło się pewnych spraw, które naleŜałoby 
wyjaśnić we wspólnym gronie. 
 
Przewodnicząca Rady – rozwaŜymy propozycję Pana Radnego, gdy zostanie ustalone 
takie spotkanie, wszyscy zostaną powiadomieni. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy – „na początek przepraszam za zaistniałą 
sytuację, faktycznie było to niedopatrzenie, postaramy się, aby takie sytuacje nie miały 
miejsca. Biorę tę winę całkowicie na siebie.” 
Radny Pan Jędrzejczak moŜe spodziewać się przeprosin i uzupełnienia sprostowania 
nieprawdziwych informacji w następnym numerze, Pan Stasiak równieŜ. 
Z uwagi na bardzo napięty porządek Sesji, na wszystkie zapytania, mieszkańcy 
otrzymają odpowiedzi na piśmie. 
 
 

Do p-tu 4. Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu Honorowy 
Obywatel Gminy śychlin. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie nadania tytułu 
Honorowy Obywatel Gminy śychlin.  
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OPINIE KOMISJI:  
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie nadania 
tytułu „Honorowy Obywatel Gminy śychlin.” 
 
Do przedłoŜonego projektu uchwały nie zgłoszono Ŝadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie  nadania 
tytułu „Honorowy Obywatel Gminy śychlin.” 
 
Za podjęciem uchwały w sprawie nadania tytułu „Honorowy Obywatel Gminy 
śychlin” głosowało  - 15 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
 
Uchwała Nr VIII/31/07 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady wraz z Burmistrzem złoŜyli gratulacje Panu Ludwikowi 
Zalewskiemu. Poinformowała, iŜ oficjalne uhonorowanie Pana Zalewskiego nastąpi w 
dniu 27 kwietnia 2007 r. podczas uroczystości obchodów uchwalenia Konstytucji 3 
Maja. 
 
Ludwik Zalewski  – jest to dla niego największa nagroda, najwyŜsze wyróŜnienie 
jakie go spotkało za jego wieloletnią pracę. Dokąd wystarczy mu sił, będzie tę swoją 
pracę kontynuował, a jak juŜ nie będzie mógł – to przekaŜe wszystkie swoje materiały 
osobie, która będzie chciała kontynuować jego pracę. 
Historia śychlina zamknęła się na 1918 roku, w tej chwili ma około 160 stron historii 
od roku 1918 a nawet wcześniej do dnia dzisiejszego. Jest to trudne, bo chodzi i zbiera 
informacje od róŜnych osób, aby zachować od zapomnienia kilkadziesiąt nazwisk. 
Wie, Ŝe jego młodzieŜ nadała mu dodatkowe miano „Kadłubek”. W historii naszego 
państwa był Kadłubek i był kronikarzem, to widać, Ŝe coś na przeszło na niego, skoro 
pisze kronikę na temat śychlina. 
 
 
Do p-tu 5. Informacja o stanie realizacji Uchwał Rady za 2006 r. 
 
OPINIE KOMISJI:  

 
Wszystkie Komisje przyjęły informację o stanie realizacji Uchwał Rady za 2006 r. 
 
Do powyŜszej informacji nie zgłoszono Ŝadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia informacji o stanie realizacji Uchwał 
Rady za 2006 r. 
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Za przyjęciem informacji o stanie realizacji Uchwał Rady za 2006 r.  
głosowało  - 15 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych. 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, Ŝe Rada informację przyjęła. 
 
Informacja o stanie realizacji Uchwał Rady za 2006 r. stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 6. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budŜetu gminy 
śychlin za rok 2006: 
 
Wprowadzenia do sprawozdania z wykonania budŜetu gminy za 2006 r. dokonał 
Burmistrz – p. Grzegorz Ambroziak – wykonanie budŜetu gminy za 2006 r. 
przedstawia się następująco: 
- dochody budŜetowe na plan 21.717.520,16 zł wykonano w 99,68% tj. w kwocie 

21.647.964,78 zł,  
- wydatki budŜetowe wykonano w 94,93 % tj. na plan 22.988.083,16 zł wykonano w 

kwocie 21.823.476,44 zł, z czego kwota wykonanych wydatków inwestycyjnych 
wyniosła 2.185.601,15 zł.  

Gmina w 2006 r. otrzymała dotację na realizację zadań bieŜących z zakresu 
administracji rządowej w wysokości 3.696.120,43 zł, wykonanie po stronie wydatków 
wyniosło 100%. 
Na koniec 2006 r. mieliśmy deficyt budŜetowy w wysokości 175.511,66 zł. 
Dokonaliśmy spłaty zaciągniętych kredytów i poŜyczek na rynku krajowym w kwocie 
900.000 zł, 700.000 zł była to poŜyczka z Narodowego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej, 200.000 zł – kredyt w Banku Spółdzielczym w 
śychlinie. 
NajwaŜniejszymi zadaniami inwestycyjnymi w roku 2006 były: 
- kanalizacja sanitarna w miejscowości Dobrzelin-Grabów w kwocie 814.019,41 zł, 
- podłączenie Szkoły Podstawowej w Grabowie do miejskiego węzła cieplnego – 

około 345.000 zł, 
- wykup gruntów pod budownictwo mieszkaniowe Osiedla Orłowskiego przy ul. 

Łukasińskiego – kwota 467.296,80 zł, 
- modernizacja drogi gminnej we wsi Śleszyn i wykonanie chodnika – 158.476,15 zł, 
- remont budynku komunalnego przy ul. Kilińskiego 20 – kwota 62.252,25 zł, 
- wykonanie sieci wodociągowej w Drzewoszkach – 45.000 zł, 
- wykonanie kanalizacji sanitarnej na ul. Dąbrowskiego – około 42.000 zł, 
- wymiana stolarki okiennej w Gimnazjum Publicznym w śychlinie – 33.321,96 zł, 
- wymiana pieca centralnego ogrzewania w Szkole Podstawowej w Śleszynie – 

12.000 zł. 
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a) zapoznanie się z wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie 
udzielenia absolutorium,  

 
Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej – Pana 
Krzysztofa Stefaniaka o odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie 
absolutorium Burmistrzowi Gminy śychlin. 
 
Krzysztof Stefaniak – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – odczytał wniosek  
Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Gminy śychlin – „Na 
podstawie art. 18 a ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie (tj. Dz. U. z 
2001 r. Nr 142, poz. 1591;  z 2002 r. Nr 23, poz. 220, Nr 62, poz. 558, Nr 113, poz. 
984, Nr 153, poz. 1271 i Nr 214, poz. 1806; z 2003 r. Nr 80, poz. 717 i Nr 162, poz. 
1568; z 2004 r. Nr 102, poz. 1055, Nr 116, poz. 1203 i Nr 167, poz. 1759; z 2005 r. Nr 
172, poz. 1441 i Nr 175, poz. 1457; z 2006 r. Nr 17, poz. 128 i Nr 181, poz. 1337) 
Komisja Rewizyjna w składzie: 
l . Krzysztof Stefaniak - Przewodniczący Komisji 
2. Bogdan Głuszcz  - Członek 
3. Marek Jędrzejczak - Członek 
4. Jadwiga Melcher - Członek 
5. Andrzej Szymański - Członek 
po dokonaniu analizy i oceny wykonania budŜetu za 2006 rok wg sprawozdań: 
� o dochodach gminy 
� o wydatkach gminy 
� o środkach pozabudŜetowych 
� o dotacjach i wydatkach z wykonania budŜetu zadań z zakresu administracji 

rządowej zleconych gminom 
oraz przedłoŜonej informacji opisowej z wykonania budŜetu za 2006 r. opiniuje 
pozytywnie wykonanie budŜetu gminy śychlin i wnioskuje do Rady Miejskiej      
w śychlinie o udzielenie absolutorium Burmistrzowi z tego tytułu. 
 
UZASADNIENIE  

Skład Komisji Rewizyjnej po przeanalizowaniu złoŜonego sprawozdania z 
wykonania budŜetu gminy śychlin za 2006 rok wyraŜa opinię pozytywną. 

W wyniku analizy sprawozdań stwierdzono, Ŝe: 
1.  Uchwalony przez Radę budŜet, po uwzględnieniu zmian w ciągu roku przewidywał 

realizację dochodów w wysokości 21.717.520,16 zł. Dochody wykonano w kwocie 
21.647.964,78 zł, co stanowi 99,68 % planu. 

2.  Uchwalony przez Radę budŜet, po uwzględnieniu zmian w ciągu roku przewidywał 
realizację wydatków w wysokości 22.988.083,16 zł. Wydatki zrealizowano w 
kwocie 21.823.476,44 zł, co stanowi 94,93 % planu. 

3. Dochody własne na plan 10.694.318,16 zł wykonano w wysokości 10.360.241,43 
zł, co stanowi 96,88 %. 

4. Gmina dokonała zwolnień, ulg, odroczeń, umorzeń, zaniechania poboru 
obliczonych za okres sprawozdawczy (bez ulg i zwolnień ustawowych) w kwocie 
172.122,50 zł, co stanowi 1,66 % wykonanych dochodów własnych. 

5.  ObniŜenia górnych stawek podatków obliczone za okres sprawozdawczy w kwocie 
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730.561,39 zł, co stanowi 7,05 % wykonanych dochodów własnych. 
6.  Stan zaległości podatkowych na 31.12.2006 r. wyniósł ogółem 572.373,25 zł. tj. 

5,52 % wykonanych dochodów własnych, natomiast nadpłaty wynoszą 14.633,08 
zł, tj. 0,14 % wykonania dochodów własnych. 

7.  Kwoty planowanych i wykonanych dochodów przeznaczone na zadania z zakresu 
administracji rządowej w wysokości na plan 3.696.120,43 zł są zgodne z podanymi 
przez Urząd Wojewódzki danymi o wysokości przekazanej z budŜetu wojewody 
dotacji na te zadania. 

8. Wydatki na zadania z zakresu administracji rządowej zrealizowane zostały w 
wysokości 3.696.120,43 zł, tj. 94,07 % do planu. NaleŜy nadmienić, Ŝe otrzymane 
kwoty z budŜetu wojewody są niewystarczające na utrzymanie zadań zleconych 
przede wszystkim w zakresie administracji publicznej. 

Odnotowane wyniki w budŜecie gminy tak po stronie wykonanych dochodów jak i 
wydatków za 2006 r. spowodowały deficyt budŜetowy w kwocie 175.511,66 zł. 

Plan dochodów i wydatków ustalony uchwałami budŜetowymi jest zgodny z 
planem wykazanym w sprawozdaniach: 
� o dochodach, 
� o wydatkach, 
� o dotacjach i wydatkach z zakresu administracji rządowej. 
Ponadto Komisja sprawdziła i pozytywnie oceniła: 
� stan realizacji Uchwał Rady Miejskiej w śychlinie, 
� stan realizacji Zarządzeń Burmistrza Gminy śychlin. 
PowyŜsze wyniki dają podstawę do wyraŜenia pozytywnej opinii o realizacji budŜetu 
gminy za 2006 rok. 

W wyniku głosowania jawnego:  
- za udzieleniem absolutorium Burmistrzowi głosowało  - 5 członków komisji, 
- „przeciw”        - 0 członków komisji, 
- „wstrzymało się”       - 0 członków komisji. 
Na pytania członków Komisji wyjaśnień udzielali: 
- Zbigniew Gałązka – Zastępca Burmistrza Gminy śychlin, 
- Waldemar Bartochowski  - Sekretarz Gminy śychlin, 
- Emilia Rajewska - Skarbnik Gminy śychlin, 
- Ewa Andrzejewska – Dyrektor Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej                  

w śychlinie, 
- Teresa Ziółkowska – Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu           

i Rekreacji w śychlinie, 
- Marek Jabłoński – Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej w śychlinie, 
- Anna Janowska – Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej      

w śychlinie, 
- Halina Wiśniewska – Kierownik Ref. Kultury, Oświaty i Sportu, 
- Józef Czekalski – Kierownik Ref. Rolnictwa, Gospodarki Gruntami i Ochrony 

Środowiska.” 
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b) zapoznanie się z opinią RIO w sprawie wniosku Komisji 
Rewizyjnej,  

 
Przewodnicząca Rady odczytała Uchwałę Nr III/115/2007 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 5 kwietnia 2007 r. w sprawie opinii 
dotyczącej wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w śychlinie w sprawie 
absolutorium za 2006 r. 
 
Uchwała Nr III/115/2007 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Łodzi z dnia 5 kwietnia 2007 r.  stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

c) odczytanie opinii RIO w sprawie sprawozdania Burmistr za              
z wykonania budŜetu za 2006 r.   

 
Przewodnicząca Rady odczytała Uchwałę Nr III/114/2007 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 2 kwietnia 2007 r. w sprawie opinii 
dotyczącej sprawozdania Burmistrza Gminy śychlin z wykonania budŜetu za 2006 
rok. 
 
Uchwała Nr III/114/2007 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Łodzi z dnia 2 kwietnia 2007 r. stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Zofia Pilarska - Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji Rady    
o przedstawienie opinii do sprawozdania z wykonania budŜetu gminy za 2006 r. 
 
OPINIE KOMISJI:  
 
1. Krzysztof Graska – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i 

BudŜetu - Komisja Rozwoju (2 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym się”) 
przyjęła sprawozdanie z wykonania budŜetu gminy za 2006 r. i pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania 
budŜetu gminy śychlin za 2006 r. oraz udzielenia absolutorium Burmistrzowi 
Gminy śychlin. 

 
2. ElŜbieta Tarnowska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 

Zdrowia i Spraw Socjalnych - Komisja Oświaty (4 głosami „za”, przy 1 
„wstrzymującym się”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia sprawozdania z wykonania budŜetu gminy śychlin za 2006 r. oraz 
udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy śychlin. 

 
3. Jacek Laska – Przewodniczący Komisji Rolnej, Handlu i Usług oraz Prawa i 

Porządku Publicznego - Komisja Rolna (3 głosami „za”, przy 2 głosach 
„wstrzymujących się”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia sprawozdania z wykonania budŜetu gminy śychlin za 2006 r. oraz 
udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy śychlin. 
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Do p-tu 7. Dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budŜetu gminy 
śychlin za 2006 r. 
 
Zofia Pilarska - Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad sprawozdaniem z 
wykonania budŜetu gminy za 2006 r.  
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Robert Stasiak - Wiceprzewodniczący Rady – zwrócił uwagę, Ŝe w opiniach Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej ustawicznie wymieniana jest Rada 
Miasta, co moŜe spowodować, Ŝe te opinie mogą być nie waŜne z punktu widzenia 
prawa. Bardzo prosiłby Referat Organizacyjno-Prawny o to, Ŝeby w przyszłości takich 
uchybień formalno-prawnych nie było. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy śychlin – poinformował, Ŝe dokonano 
stosownego sprostowania w Regionalnej Izbie Obrachunkowej. 
 
Małgorzata Sobczak – Przewodnicząca Zarządu Osiedla Nr 1 w śychlinie – 
„Zarząd Osiedla zapoznał się ze sprawozdaniem z wykonania budŜetu za 2006 r. i w 
związku z tym mamy pewne zapytania i uwagi. Przede wszystkim mamy nadzieję, Ŝe 
Komisja Rewizyjna zbadała i przeanalizowała, w jakim stopniu organ wykonawczy 
realizował dyspozycje organu stanowiącego pod względem rachunkowym i 
zadaniowym. Niemniej jednak mamy następujące uwagi i zapytania: 
1. Co złoŜyło się na wykonanie wydatków bieŜących o 1.002.113 zł mniej w stosunku 

do planu po zmianach przy dochodach mniejszych o 69.119 zł? Wiemy, Ŝe 
dochody są prognozą, a wydatki obligatoryjne. 

2. Prosimy o podanie stanu konta na koniec dnia 31 grudnia 2006 r. 
3. Skąd wynikają róŜnice pomiędzy załączonym sprawozdaniem za IV kwartały 2006 

r. a zestawieniem Rb-NDS za okres roczny w zakresie przychodów. W 
sprawozdaniu jest kwota 1.770.563 zł, w Rb-NDS mamy kwotę 2.080.295 zł. W 
kolumnie D17 inne źródła jest podana kwota 1.223.686 zł, a kolumnie D171 środki 
na pokrycie deficytu – kwota 1.013.954 zł. Skąd wynika ta rozbieŜność? 

4. Jaki okres obejmują zaległości podatkowe ze szczególnym uwzględnieniem roku 
2006, co wiąŜe się z dynamiką likwidowania zaległości. 

5. Czy wszystkie dochody zostały wprowadzone do budŜetu, czy jest jeszcze kwota, 
która była na depozycie z racji wpłacania za studzienki kanalizacyjne?  

 
Krzysztof Stefaniak – budŜet gminy tak, jak budŜet domowy to jest tylko projekcja. 
W zaleŜności od zmiany zadań, czy koncepcji, czy zdarzeń losowych, Burmistrz 
proponuje zmiany, a Rada dokonuje zmian. 
Prosi, aby Pani była radna Sobczak brała udział w posiedzeniach Komisji Rewizyjnej. 
Komisja miała swoje posiedzenia na temat sprawozdania z wykonania budŜetu. 
 
Grzegorz Ambroziak – poprosił Panią Sobczak o przekazanie pisemnych wniosków, 
a Przewodniczącą Rady o przerwę w celu przygotowania wyczerpujących odpowiedzi. 
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Andrzej Szymański – uwaŜa, Ŝe naleŜy zrobić przerwę w celu przygotowania 
odpowiedzi. 
 
Robert Stasiak – stanął w obronie Pani Małgorzaty Sobczak – mówienie o Pani 
Sobczak, jako byłej radnej, nosi w intencji zabarwienie negatywne. Pani Małgorzata 
Sobczak jest Przewodniczącą Zarządu Osiedla, na którym Pan Radny mieszka, w 
związku z czym ma prawo występować. Prosiłby o opinię radcy prawnego. 
I prosi, aby Panią Sobczak w ten sposób tytułować. 
 
Krzysztof Stefaniak – przy budŜecie, który wynosi 21 mln zł, szczegółowe pytania 
moŜna zadawać na Komisji i wtedy pracownicy Urzędu są przygotowani na udzielani 
odpowiedzi.  
 
Roman Ostasz – uwaŜa, Ŝe powinni się wszyscy wypowiedzieć i wówczas naleŜy 
ogłosić przerwę w celu przygotowania odpowiedzi.  
 
Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszania zapytań do sprawozdania z wykonania 
budŜetu gminy za 2006 r.  
 
Robert Stasiak – wnosi, aby osoby, które chcą zgłosić zapytania, zgłosiły je teraz, 
następnie zostanie ogłoszona przerwa. 
Zwrócił się z następującymi zapytaniami: 
1. Realizacja wydatków budŜetowych w Dz. 754 Rozdz. 75414 Obrona cywilna, § 

6060 wydatki na zakupy inwestycyjne jednostek budŜetowych – zakup zestawu 
komputerowego do Gminnego Centrum Reagowania - kwota 10.000 zł. Chciałby 
wiedzieć, jaki to jest zestaw komputerowy, poniewaŜ jest to bardzo duŜa kwota. 

2. Dz. 801, Rozdz. 80110 Gimnazja § 4300 Zakup usług pozostałych – w tym § 
występuje pozycja prenumerata na kwotę 3.905,90 zł i do tej kwoty w Liceum 
równieŜ w § 4300 występuje pozycja prenumeraty na kwotę 972,64 zł – w związku 
z tym prenumerata w Zespole Szkół Nr 1 wynosi około 5.000 zł, co średnio daje 
prawie 500 zł miesięcznie. Zapytał, czy celowa jest taka prenumerata i na co te 
środki zostały wydane? Czy ta prenumerata przydaje się tej szkole? 

3. Dz. 926 Kultura fizyczna i sport, Rozdz. 92605 Zadania w zakresie kultury 
fizycznej i sportu § 2820 – dotacja celowa z budŜetu gminy na finansowanie lub 
dofinansowanie zadań zleconych do realizacji stowarzyszeniom – występują tu 
stowarzyszenia MKS śychlin, KS SPARTA Dobrzelin, LKS Hetman Sleszyn i 
równieŜ Uczniowski Klub Sportowy, który dostał 15.000 zł dotacji. Chciałby 
wiedzieć co to jest za klub, gdzie funkcjonuje, skoro dotacja jest 3 razy większa niŜ 
na inne kluby.  

4. Rozliczenie dotacji inwestycyjnej – dotyczy to budynku po byłej hydroforowni –  
nakłady w roku 2006 to kwota 46.423,97 zł – nakłady na wykonanie projektu 
technicznego, wewnętrznej instalacji wodno-kanalizacyjnej, wylanie ław 
fundamentowych, zakup materiałów. W jego przekonaniu wykonanie w wysokości 
46.000 zł to jest dość duŜo, prosiłby o uszczegółowienie tej informacji. Ile 
kosztowały poszczególne projekty techniczne itp. 
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5. Rozliczenie przychodów i wydatków Gminny Fundusz Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej – w roku 2006 niewielka kwota została wydatkowana, wnosi 
zapytanie, co było przyczyną tego, Ŝe 64.000 zł zostało nie wydatkowane, co 
stanowi około 80% całości funduszu. 

 
Przewodnicząca Rady ogłosiła 45-minutową przerwę w celu przygotowania 
odpowiedzi na poszczególne zapytania. 
 
Po przerwie. 
 
Grzegorz Ambroziak – poinformował, Ŝe na poszczególne zapytania udzielą 
odpowiedzi odpowiedni Kierownicy Referatów. 
  
Emilia Rajewska – Skarbnik Gminy śychlin – udzieliła odpowiedzi na zapytania 
Pani Małgorzaty Sobczak: 
1. Na mniejsze wykonanie wydatków o około 1 mln zł złoŜyła się między innymi 

decyzja Rady o ograniczeniu wydatków w grudniu przy podejmowaniu uchwały o 
zaciągnięcie kredytu na pokrycie deficytu budŜetowego – Rada Miejska w 
śychlinie podejmując w dniu 14 lutego 2006 r. uchwałę budŜetową uchwaliła 
deficyt budŜetowy w wysokości 1.270.563 zł i wskazała, Ŝe jednym ze źródeł 
pokrycia deficytu będzie poŜyczka bądź kredyt zaciągnięty na rynku krajowym w 
wysokości 1 mln zł. W grudniu przygotowaliśmy projekt uchwały, w którym 
występowaliśmy do Rady o poŜyczkę w wysokości 800.000 zł, Rada podjęła 
stosowną uchwałę ograniczając kwotę kredytu do wysokości 600.000 zł. Więc jest 
to róŜnica między planowanym kredytem, a wykonanym – 400.000 zł. W związku 
z tym ograniczyliśmy wydatki we wszystkich działach, rozdziałach i §§, a większe 
z nich to: 
- nie wykonano modernizacji drogi gminnej we wsi Chochołów – modernizacja 

była planowana na kwotę 100.000 zł, była to decyzja poprzedniego Burmistrza 
– Pana Zdzisława Wencla, 

- nie zakupiono projektora multimedialnego dla potrzeb promocji gminy na 
kwotę 10.000 zł, 

- mniejsze środki wykorzystano na zatrudnienie osób w ramach robót 
publicznych i prac interwencyjnych – jest to kwota około 40.000 zł, 

- o 10.000 zł wypłaciliśmy mniej prowizji dla sołtysów za zebrane inkaso 
podatku od nieruchomości i podatku rolnego, 

- niŜsze wykonanie odsetek od zaciągniętej poŜyczki i kredytu niŜ zaplanowano 
o 25.000 zł, 

- nie było pełnej realizacji Programu Przeciwdziałania Alkoholizmowi i 
Przeciwdziałania Narkomanii na łączną kwotę 19.000 zł, 

- dokonaliśmy zwrotu dotacji do Urzędu Wojewódzkiego niewykorzystanych 
środków na łączną kwotę 120.512 zł, 

- mniejsze wydatki na gospodarkę ściekową i ochronę wód o kwotę 51.500 zł, 
- niŜsza realizacja zadań w Dziale 900 Rozdz. 90095 o kwotę 26.000 zł. 
Łącznie jest to około 402.000 zł + 400.000 zł – róŜnica między planowanym 
kredytem a zaciągniętym daje kwotę 802.000 zł. A ta róŜnica jest to po prostu 
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niŜsze wykonanie w poszczególnych działach , rozdziałach i §§.  Wymieniła tylko 
te najwyŜsze róŜnice. 

2. Stan konta na 31 grudnia 2006 r. – stan konta na 31 grudnia 2006 r. wyniósł 
1.060.983,67 zł.  

3. RóŜnica w sprawozdaniu opisowym a w sprawozdaniu Rb-NDS – w sprawozdaniu 
Rb-NDS wolne środki w pozycji D17 wykazuje się wszystkie środki, jakie są na 
rachunku bankowym gminy, natomiast w części opisowej do sprawozdania z 
wykonania budŜetu, wykazuje się środki, które Rada wprowadziła do budŜetu i  
które zostały przeznaczone na sfinansowanie deficytu budŜetowego i pokrycie 
rozchodów, czyli spłaty planowanych poŜyczek i kredytów na rynku krajowym. 
Ma to swoje odzwierciedlenie w opinii RIO, Ŝe wszystkie sprawozdania Rb są 
prawidłowo wykonane. 

4. Dynamika zaległości podatkowych – przygotowane ma zestawienie z 3 lat – na 
koniec 2004 r. zaległości podatkowe wynosiły 447.707 zł, w 2005 r. wynosiły – 
454.761 zł, tj. o 7.054 zł więcej niŜ w roku 2004 (więc wzrosły o 1,58 %), w 2006 
r. zaległości wyniosły 572.373,25 zł, z czego zaległości zaliczki alimentacyjnej w 
rozdziale 85212 jest to kwota 218.143,20 zł. A więc zaległości z tytułu  podatków i 
opłat lokalnych wynoszą 354.230,05 zł, są o 100.530 zł mniejsze w stosunku do 
roku 2005 (spadek jest o 22,11%).  

5. Kwota za studzienki kanalizacyjne na koniec 2006 r., która nie została 
wprowadzona do budŜetu to 24.539 zł (jest to kwota za studzienki rewizyjne). Jest 
to kwota na rachunku depozytowym gminy. 

Odpowiadając na zapytania radnego Roberta Stasiaka na zapytanie dotyczące 
realizacji wydatków w Dz. 754 Rozdz. 75414 Obrona cywilna kwota 10.000 zł na 
Gminne Centrum Reagowania – za tą kwotę zakupiono notebook – 3.230 zł, projektor 
multimedialny – 4.490 zł, ekran 200x200 cm – 869,99 zł oraz oprogramowanie na 
kwotę 1.410,01zł.  
 
Małgorzata Sobczak – jeŜeli podała Pani stan konta 1.060.983 zł, to ile w tej kwocie 
jest subwencji oświatowej, a ile jest wolnych środków? 
 
Emilia Rajewska – pytała Pani o stan konta na koniec 2006 r., dlatego teŜ 
przygotowała odpowiedź dotyczącą stanu konta. Szczegółowe informacje o tym, co 
mieści się w tej kwocie otrzymała Komisja Rewizyjna na swoich posiedzeniach. 
 
Halina Wiśniewska – Kierownik Ref. KOS – odpowiedziała na następujące 
zapytania: 
1. prenumerata w Liceum Ogólnokształcącym i Gimnazjum – na kwotę prenumeraty 

w wysokości 3.905,90 zł w Gimnazjum w 2006 r. składały się następujące pozycje: 
„Głos Nauczyciela”, „Biblioteka”, „Problemy opiekuńczo-wychowawcze”, 
„Wiedza i Ŝycie”, „Świat nauki”, „Wiktor”, „Unia Europejska”, „Poradnik 
mierzenia jakości pracy szkoły”, „Rady pedagogiczne”, „Raport dyrektora szkoły”, 
„Trudne sytuacje w gimnazjach i w szkole ponadgimnazjalnej”, „Nowa szkoła”, 
„Poradnik wychowawcy”, „Jakość w szkole” i „Kodeks Pracy”. W bieŜącym roku 
w Gimnazjum zrezygnowano z kilku pozycji tj.: „Poradnik mierzenia jakości pracy 
szkoły”, „Raport dyrektora szkoły” i „Nowa szkoła”. Natomiast w Liceum w 2006 
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r. na prenumeratę wydano 972,64 zł i prenumerata ta dotyczyła następujących 
pozycji: „Poradnik dyrektora szkoły” i „Prawo oświatowe”. Od stycznia br. 
zrezygnowano z prenumeraty „Poradnika dyrektora szkoły”. 

2. 15.000 zł dla Uczniowskiego Klubu Sportowego – w wyniku otwartego konkursu 
ofert po rozpatrzeniu ofert złoŜonych przez stowarzyszenia została przydzielona 
kwota 15.000 zł dla Uczniowskiego Klubu Sportowego. Zadanie to było  
realizowane dla uczniów szkół, dla których organem prowadzącym jest gmina 
śychlin. W ramach tych środków zrealizowano 58 wyjazdów na zawody sportowe 
w róŜnych dyscyplinach. Było około 2.000 osobostartów, na przejazdy 
wydatkowano kwotę około 8.500 zł, za 5.000 zł został zakupiony sprzęt sportowy z 
przeznaczeniem dla poszczególnych placówek, jak równieŜ  wydatkowano kwotę 
1.500 zł na pokrycie kosztów związanych z organizacją zawodów na terenie 
gminy, czyli tzw. „zawodów środowiskowych”.  
Dyscypliny, w jakich brały udział dzieci i młodzieŜ naszych szkół w zawodach 
międzygminnych, wojewódzkich, jak równieŜ centralnych i międzynarodowych to 
między innymi: koszykówka i mini koszykówka, piłka siatkowa i mini piłka 
siatkowa, piłka ręczna i mini piłka ręczna, piłka noŜna i mini piłka noŜna, 
kutnowska amatorska liga piłki siatkowej, indywidualne biegi przełajowe, czwartki 
lekkoatletyczne, liga lekkoatletyczna, czwórbój lekkoatletyczny, europejskie biegi 
młodych olimpijczyków, biegi przełajowe im. Kusocińskiego, tenis stołowy, 
unihokej, konkursy pięciu milionów, czyli gry i zabawy dla dzieci, jak równieŜ 
turniej dla klas I-III. To są dyscypliny, w których brały udział dzieci szkół 
podstawowych i ponadpodstawowych działających na naszym terenie, dla których 
gmina jest organem prowadzącym. Na powyŜsze turnieje wyjazdowe 
wydatkowano kwotę 8.500 zł na przejazdy. 
Dyscypliny i organizacje imprez środowiskowych w naszej gminie były to: turniej 
mini piłki siatkowej chłopców i dziewcząt, turniej piłki koszykowej dziewcząt i 
chłopców, turniej halowej piłki noŜnej dla klas II i III Gimnazjum, turniej  halowej 
piłki noŜnej dla klas I Gimnazjum, szkół podstawowych oraz MKS-ów i turniej 
tenisa stołowego. 
Ponadto poinformowała, Ŝe Uczniowski Klub Sportowy jest zarejestrowany w 
Starostwie Powiatowym w Kutnie, dlatego teŜ moŜe przystępować do otwartych 
konkursów ofert. 
Szczegółowa informacja dotycząca realizacji dotacji, które były przeznaczane na 
realizację zadań własnych wykonywanych przez stowarzyszenia będzie 
przedstawiona na następnej Sesji Rady. 
Poinformowała równieŜ, Ŝe kwota 1.500 zł była przeznaczona na zakup pucharów i 
napojów na imprezy środowiskowe. 

 
Krzysztof Anyszka – Kierownik Ref. BPI  – odpowiedział na zapytanie radnego 
Roberta Stasiaka dotyczące adaptacji budynku po byłej hydroforowni na ul. 
Waryńskiego – na wykonanie na tym zadaniu w kwocie 46.000 zł składają się 
następujące pozycje: za kwotę 30.300 zł zakupiono materiał, który został 
zdeponowany w magazynie zakupiony ze środków roku 2006 i w tym roku będzie on 
wykorzystany (materiały te to między innymi: okna, drzwi, hydraulika, kafelki, 
styropian, cegła). Za około 16.000 zł jest robót w toku.  
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Koszty projektów: projekt instalacji wodno-kanalizacyjnej – kwota 600 zł, projekt c.o. 
– 600 zł, projekt instalacji elektrycznej – 488 zł, pozostałe koszty są to koszty 
wykonawcze związane z zakupem i transportem piachu, transport materiałów 
budowlanych i drobne usługi remontowe, które jako roboty przygotowawcze zostały 
juŜ wykonane, np. przyłącze wodociągowe.  
Dokumentacja techniczna była zrobiona w 2005 r. obejmowała tylko sprawy związane 
z adaptacją i uzyskaniem pozwolenia na budowę, ale nie był zrobiony kosztorys, który 
określiłby całościowo szacowaną wartość zamówienia. 
Odpowiadając na zapytanie dotyczące rozliczenie wydatków Gminnego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej – 6.000 zł zaplanowano na szkolenie w 
zakresie chemizacji rolnictwa, z informacji Kierownika Ref. RGO wynika, Ŝe w roku 
2006 nie było zapotrzebowania na takie szkolenie. W tym roku równieŜ mamy 
zaplanowaną kwotę na szkolenie w zakresie chemizacji i w tym roku takie szkolenie 
się odbędzie, mamy juŜ listę osób chętnych do udziału w szkoleniu. 
Środki na „zielone szkoły” równieŜ były zaplanowane na rok 2006, ale szkoły nie 
zgłosiły takiego zapotrzebowania. W latach poprzednich takie „zielone szkoły” były 
organizowane.  
Największa pozycja, która spowodowała nie wykorzystanie środków z Gminnego 
Funduszu Ochrony Środowiska to kwota na budowę przyzagrodowych oczyszczalni 
ścieków. W roku 2005 zrealizowaliśmy 4 takie obiekty, na 2006 r. środki równieŜ były 
zaplanowane, ale z uwagi na to, Ŝe badania geologiczne, jakie były wymagane przed 
przystąpieniem do robót wykazały, Ŝe w znacznym zakresie te badania były 
negatywne, wykazywały np. wysoki poziom wody gruntowej. Obecnie mamy 
opracowanych 9 dokumentacji technicznych, które chcemy zrealizować w tym roku. 
Poza tym w IV kwartale mieliśmy dyspozycję Pani Skarbnik, aby nie wydatkować 
duŜych środków, Ŝebyśmy nie musieli zaciągać wyŜszych kredytów. 
Poinformował, iŜ jeśli środki z Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska nie zostaną 
wykorzystane w danym roku, przechodzą one na rok następny. 
 
Rober Stasiak – zapytał, czy środki te zostały wprowadzone do budŜetu na 2007 r.? 
 
Emilia Rajewska – środki pozostające z 2006 r. na Gminnym Funduszu Ochrony 
Środowiska zostały wprowadzone do budŜetu na 2007 r. Uchwałą Rady z dnia 7 marca 
2007 r. jako stan środków na początek roku.  
 
Grzegorz Ambroziak – radni podczas posiedzeń Komisji zwrócili się do niego z 
zapytaniem o kilka spraw. Uzupełniając informację o realizacji budŜetu gminy dodał, 
iŜ istotną dla budŜetu gminy sprawą jest problem wynajmu lokali mieszkalnych od 
Starostwa Powiatowego w Kutnie w placówce opiekuńczo-wychowawczej 
„NADZIEJA”.  
Pierwsze decyzje zarządu Starostwa, jakie otrzymaliśmy były dla naszej gminy 
negatywne, argumenty, którymi motywowano swoje stanowisko, a z którymi my się 
nie zgadzamy były argumentami typowo ekonomicznymi. W chwili obecnej razem z 
radnym powiatowym – obecnym Sekretarzem Gminy Panem Waldemarem 
Bartochowskim przystąpiliśmy do kolejnego etapu naprawienia tej  sytuacji i 
wprowadzenia pewnych oszczędności w budŜecie gminy. Wydatki, które są związane 
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z wynajmem są znaczące, w skali miesiąca jest to kwota 2.500 zł samego czynszu plus 
koszty energii elektrycznej i innych mediów. Rodziny mieszkające w tych lokalach nie 
są w stanie płacić tak wysokich kwot, gdyŜ te lokale zostały przydzielone dla osób o 
niskich dochodach mających dochód miesięczny około 300 zł. Natomiast sam czynsz 
w tym lokalu wynosi 300-350 zł. Podjęliśmy działania związane z negocjacją 
warunków umowy, próbujemy tę sytuację zmienić.  
Następnie odczytał pismo skierowane do Starosty Kutnowskiego dotyczące negocjacji 
warunków umowy najmu lokali mieszkalnych.  
Wyjaśnił, Ŝe gmina we wcześniejszym piśmie wystąpiła o obniŜenie stawki za 
wynajem pomieszczeń z 5 zł do 1,53 zł za 1 m2.  
Nadmienił, Ŝe jeśli Powiat nie odstąpi od obecnych warunków umowy w stopniu 
satysfakcjonującym gminę, wówczas będziemy odstępować od tej umowy, a rodziny, 
które są zakwaterowane na terenie placówki powiatu, będziemy przenosić do innych 
lokali. 
 
 
Do p-tu 8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z 
wykonania budŜetu gminy za 2006 r. oraz udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi Gminy śychlin. 
 
Zofia Pilarska – Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia sprawozdania z wykonania budŜetu gminy za 2006 r. oraz udzielenia 
absolutorium Burmistrzowi Gminy śychlin. 
 
Do powyŜszego projektu uchwały nie zgłoszono Ŝadnych uwag. 
  
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia 
sprawozdania z wykonania budŜetu gminy za 2006 r. oraz udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi Gminy śychlin. 
 
Za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budŜetu gminy 
za 2006 r. oraz udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy śychlin  
głosowało  - 14 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   1 radny. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie przez Radę Uchwały Nr VIII/32/07 w 
sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budŜetu gminy za 2006 r. oraz udzielenia 
absolutorium Burmistrzowi Gminy śychlin. 
 
Uchwała Nr VIII/32/07 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy - podziękował za dotychczasową 
współpracę oraz za wszystkie negatywne i pozytywne uwagi. Realizując obecny 
budŜet i następne budŜety będziemy brać je pod uwagę. 
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Do p-tu 9. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

a) wprowadzenia zmian w budŜecie gminy śychlin na rok 2007 r. oraz 
zmiany Uchwały Nr VI/24/07 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 7 marca 
2007 r. w sprawie uchwalenia budŜetu gminy śychlin na rok 2007, 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w 
budŜecie gminy śychlin na rok 2007 r. oraz zmiany Uchwały Nr VI/24/07 Rady 
Miejskiej w śychlinie z dnia 7 marca 2007 r. w sprawie uchwalenia budŜetu gminy 
śychlin na rok 2007. 
 
OPINIE KOMISJI:  

Komisja Oświaty (5 głosami „za”), Komisja Rolna (5 głosami „za”), Komisja 
Rozwoju (3 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami ”za”) pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budŜecie gminy na 
2006 r. oraz zmiany Uchwały Nr VI/24/07 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 7 marca 
2007 r. w sprawie uchwalenia budŜetu gminy śychlin na rok 2007. 

Do powyŜszego projektu uchwały nie zgłoszono Ŝadnych uwag. 
 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie 
wprowadzenia zmian w budŜecie gminy śychlin na rok 2007 r. oraz zmiany Uchwały 
Nr VI/24/07 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 7 marca 2007 r. w sprawie uchwalenia 
budŜetu gminy śychlin na rok 2007. 
  
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budŜecie gminy 
śychlin na rok 2007 r. oraz zmiany Uchwały Nr VI/24/07 Rady Miejskiej w śychlinie 
z dnia 7 marca 2007 r. w sprawie uchwalenia budŜetu gminy śychlin na rok 2007 
głosowało  - 15 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, Ŝe Rada uchwałę podjęła. 
 
Uchwała Nr VIII/33/07 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

b) zmieniająca Uchwałę Nr V/20/07 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 31 
stycznia 2007 r. w sprawie przyjęcia „Regulaminu na rok 2007 w 
sprawie wysokości oraz szczegółowych warunków przyznawania i 
wypłacania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowych 
warunków obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, nagród i innych 
świadczeń wynikających ze stosunku pracy oraz podwyŜszenia 
minimalnych stawek wynagrodzenia zasadniczego, nauczy cieli  szkół, 
dla których organem prowadzącym jest Gmina śychlin”, 
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Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr V/20/07 
Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 31 stycznia 2007 r. w sprawie przyjęcia 
„Regulaminu na rok 2007 w sprawie wysokości oraz szczegółowych warunków 
przyznawania i wypłacania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowych 
warunków obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i 
godziny doraźnych zastępstw, nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku 
pracy oraz podwyŜszenia minimalnych stawek wynagrodzenia zasadniczego, 
nauczycieli szkół, dla których organem prowadzącym jest Gmina śychlin”. 
 
OPINIE KOMISJI:  
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały zmieniającej 
Uchwałę Nr V/20/07 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 31 stycznia 2007 r. w 
sprawie przyjęcia „Regulaminu na rok 2007 w sprawie wysokości oraz 
szczegółowych warunków przyznawania i wypłacania dodatków do wynagrodzenia 
zasadniczego, szczegółowych warunków obliczania i wypłacania wynagrodzenia za 
godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, nagród i innych świadczeń 
wynikających ze stosunku pracy  oraz podwyŜszenia minimalnych stawek 
wynagrodzenia zasadniczego, nauczycieli szkół, dla których organem prowadzącym jest 
Gmina śychlin”. 
 
Do powyŜszego projektu uchwały nie zgłoszono Ŝadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały zmieniającej 
Uchwałę Nr V/20/07 Rady Miejskiej w śychlinie z dnia 31 stycznia 2007 r. w 
sprawie przyjęcia „Regulaminu na rok 2007 w sprawie wysokości oraz 
szczegółowych warunków przyznawania i wypłacania dodatków do wynagrodzenia 
zasadniczego, szczegółowych warunków obliczania i wypłacania wynagrodzenia za 
godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, nagród i innych świadczeń 
wynikających ze stosunku pracy oraz podwyŜszenia minimalnych stawek 
wynagrodzenia zasadniczego, nauczycieli szkół, dla których organem prowadzącym jest 
Gmina śychlin”. 
  
Za podjęciem projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr V/20/07 Rady Miejskiej w 
śychlinie z dnia 31 stycznia 2007 r. w sprawie przyjęcia „Regulaminu na rok 2007 
w sprawie wysokości oraz szczegółowych warunków przyznawania i wypłacania 
dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowych warunków obliczania i 
wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 
zastępstw, nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy oraz 
podwyŜszenia minimalnych stawek wynagrodzenia zasadniczego, nauczycieli szkół, dla 
których organem prowadzącym jest Gmina śychlin” głosowało - 14 radnych, 
„przeciw”          -   0 radnych, 
„wstrzymało się”        -   1 radny. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, Ŝe Rada uchwałę podjęła. 
Uchwała Nr VIII/34/07 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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c) zbycia nieruchomości niezabudowanej w trybie przetargu ustnego 

nieograniczonego,  
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości 
niezabudowanej w trybie przetargu ustnego nieograniczonego. 
 
OPINIE KOMISJI:  
 
Komisja Rozwoju, Komisja Rolna, Komisja Oświaty (4 głosami „za”, przy 1 
„wstrzymującym się”), Komisja Rewizyjnej (4 głosami „za”) pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej w 
trybie przetargu ustnego nieograniczonego. 
 
Do powyŜszego projektu uchwały nie zgłoszono Ŝadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zbycia 
nieruchomości niezabudowanej w trybie przetargu ustnego nieograniczonego. 
  
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej w 
trybie przetargu ustnego nieograniczonego głosowało  - 15 radnych, 
„przeciw”         -   0 radnych, 
„wstrzymało się”       -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, Ŝe Rada uchwałę podjęła. 
 
Uchwała Nr VIII/35/07 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

d) wyraŜenia zgody na nabycie nieruchomości niezabudowanych, 
 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na 
nabycie nieruchomości niezabudowanych. 
 

OPINIE KOMISJI:  
   
Komisja Rozwoju (3 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 
sprawie wyraŜenia zgody na nabycie nieruchomości niezabudowanych. 
Komisja wnosi zapytanie, czy gmina będzie pobierała opłaty planistyczne zgodnie z 
uchwałą w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy śychlin. 
 

Komisja Rolna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 
sprawie wyraŜenia zgody na nabycie nieruchomości niezabudowanych. 
 

Komisja Oświaty (4 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”) pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na nabycie nieruchomości 
niezabudowanych. 
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Członkowie Komisji Rewizyjnej odnośnie projektu uchwały w sprawie wyraŜenia 
zgody na nabycie nieruchomości niezabudowanych wypowiedzą się indywidualnie 
na Sesji Rady w drodze głosowania. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy – do zastosowania uchwały Rady w 
sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 
śychlin mamy określony czas, tak więc na pewno będzie ta uchwała realizowana. 
 
Krzysztof Graska – zapytał, czy opłata będzie zastosowana do tych działek, które 
zostały juŜ wcześniej wykupione? 
 
Grzegorz Ambroziak – opłata planistyczna będzie realizowana w stosunku do 
wszystkich działek objętych miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego. 
 
Krzysztof Graska – zapytał, w jakim czasie będzie realizowana opłata planistyczna?  
 
Grzegorz Ambroziak – na realizację opłaty jest 5 lat od chwili uchwalenia planu 
zagospodarowania przestrzennego. 
 
Bogdan Głuszcz – „na Komisji Rozwoju, Kierownik Referatu RGO – p. Józef 
Czekalski informował, Ŝe w kwestii pobierania opłaty planistycznej za zakupione juŜ 
działki sprawa jest zamknięta, poniewaŜ w umowach sporządzonych pomiędzy gminą 
a zbywającym była zawarta klauzula, Ŝe zbywający nie będzie ponosił Ŝadnych 
kosztów. Nie wiem, czy to zgodnie z prawem sprawa jest zamknięta. Taką informację 
uzyskałem w obecności Zastępcy Burmistrza.” 
 
Zbigniew Gałązka – Zastępca Burmistrza – „w pewnym momencie taką informację 
teŜ usłyszałem, ale ja odpowiedziałem, Ŝe po przeanalizowaniu wszystkich 
moŜliwości, po przeanalizowaniu sprawy pod względem formalno-prawnym tak jak 
Pan Burmistrz powiedział – opłatą planistyczną objęty jest cały teren planu 
zagospodarowania, wówczas wszyscy dotychczasowi właściciele będą objęci takimi 
samymi prawami i obowiązkami. Po przeanalizowaniu całej sytuacji, otrzymacie 
Państwo informację, czy została naliczona renta planistyczna, czy teŜ nie i dlaczego. 
Taką informację udzieliłem równieŜ na komisji.” 
 
Bogdan Głuszcz – zapytał, czy taką informację o opłacie planistycznej otrzymał 
sprzedający? 
 
Zbigniew Gałązka – z informacji Kierownika Referatu Pana Czekalskiego wynika, Ŝe 
taka informacja była przekazywana na piśmie. 
  
Andrzej Szymański – tak się  składa, Ŝe w tej chwili nie ma Pana Czekalskiego? 
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Zbigniew Gałązka – w tej chwili odbywa się przetarg, dlatego teŜ nie ma Pana 
Czekalskiego na Sesji. 
 
Małgorzata Sobczak – Przewodnicząca Zarządu Osiedla Nr 2 – ma przed sobą 
ustawę o zagospodarowaniu przestrzennym i w art. 37 pkt 6 mówi się, Ŝe wójt, 
burmistrz albo prezydent miasta ustala opłatę, o której mowa w art. 37 ust. 4 w drodze 
decyzji bezzwłocznie po otrzymaniu wypisu z aktu notarialnego, o którym mowa w 
ust. 5. Z jej informacji wie, Ŝe podczas negocjacji nie było mowy o opłacie 
planistycznej, ten temat podjęła na Sesji, na której były obecne osoby, które 
sprzedawały te grunty i one nie wiedziały, o czym mówiła. Osoby te myślały o opłacie 
adiacenckiej. Domniema, Ŝe wykonanie tej uchwały będzie bardzo trudne. śeby 
uchronić Burmistrza od ukarania przez RIO, Państwo radny muszą się zastanowić nad 
tym, czy nie uchylić w tej uchwale zapisu o opłacie planistycznej. 
JeŜeli w umowie nie było zapisu, Ŝe osoby te mają ponosić koszty opłaty 
planistycznej, nikt tego nie wyegzekwuje. Dotyczy to głównie poprzedniego 
Burmistrza, bo obecny Burmistrz dopiero teraz wykupuje działki. 
 
Zbigniew Gałązka – jest to trudna sprawa, przejęta po poprzedniku, tak więc musimy 
dokładnie ją przeanalizować i dopiero wówczas podejmiemy decyzję. 
 
Marek Jędrzejczak – w uzasadnieniu do uchwały podano, Ŝe wykup tych 
nieruchomości umoŜliwi realizację dalszych inwestycji. Zapytał, czy te działki 
otworzą moŜliwość podejmowania dalszych działań, czy jest jeszcze jakaś działka, 
którą musimy wykupić. 
 
Grzegorz Ambroziak – konieczność podjęcia tej uchwały wynika między innymi z 
szybko rosnących cen gruntów, w niektórych rejonach ceny gruntów rosną nawet o 
70%. 
 
Krzysztof Graska – zapytał, czy uchwała Rady dotycząca opłaty planistycznej była 
zastosowana wcześniej? 
 
Zbigniew Gałązka – uchwała Rady była podjęta w roku 2005 i ona nie została w 
pełni wykonana. 
 
Marek Jędrzejczak – rozumie, Ŝe ci właściciele, co teraz sprzedają działki zostali 
poinformowani o opłacie planistycznej i ta uchwała zostanie zrealizowana. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie 
wyraŜenia zgody na nabycie nieruchomości niezabudowanych. 
  
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na nabycie 
nieruchomości niezabudowanych głosowało  - 10 radnych, 
„przeciw”        -   1 radny, 
„wstrzymało się”      -   4 radnych. 
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Przewodnicząca Rady stwierdziła, Ŝe Rada uchwałę podjęła. 
 
Uchwała Nr VIII/36/07 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

e) ustalenia wynagrodzenia dla Pana Grzegorza Ambrozia ka 
Burmistrza  Gminy śychlin, 

 
Przewodnicząca Rady – „poniewaŜ były wątpliwości ze strony Pana Radnego, chcę  
poinformować, Ŝe w dniu 4 kwietnia br. wpłynął ustny wniosek grupy 6 radnych, w 
tym ja, potwierdzony następnie w formie pisemnej. W związku z tym wnioskiem 
został przygotowany projekt uchwały w sprawie podwyŜki wynagrodzenia, do którego 
dołączono uzasadnienie spełniające wymogi Statutu Gminy śychlin.  
Jako radna z grupy inicjatywnej i dodatkowo Przewodnicząca Rady chciałabym 
przybliŜyć Państwu projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.” 
Następnie odczytała projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Pana 
Grzegorza Ambroziaka Burmistrza Gminy śychlin informując o proponowanych 
wysokościach składników wynagrodzenia tj.: 
- wynagrodzenie zasadnicze  - 4.600 zł, 
- dodatek funkcyjny   - 1.500 zł, 
- dodatek specjalny w wysokości 30% wynagrodzenia zasadniczego i dodatku  
  funkcyjnego   - 1.830 zł, 
- dodatek staŜowy 11%  -    506 zł. 
Łączna kwota to    - 8.436 zł. 
Następnie odczytała uzasadnienie do projektu uchwały: 
„Zasady wynagradzania burmistrza zostały zmienione Rozporządzeniem Rady 
Ministrów z dnia 28 lutego 2006 r. zmieniającym rozporządzenie w sprawie zasad 
wynagradzania pracowników samorządowych zatrudnionych w urzędach gmin, 
starostwach powiatowych i urzędach marszałkowskich (Dz. U. z 2006 r. nr 39, poz. 
272). 
Załącznik Nr 2 do wymienionego wyŜej rozporządzenia określa wysokość 
wynagrodzenia zasadniczego oraz dodatku funkcyjnego. 

Ponadto składnikami wynagrodzenia burmistrza są: 
- dodatek specjalny w kwocie wynoszącej co najmniej 20% i nie przekraczającej 40% 
łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego; 

- dodatek za wieloletnią pracę uzaleŜniony od staŜu pracy, w przypadku Burmistrza 
Gminy śychlin – 11%. 

Dane te radni otrzymali wraz z projektem uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia 
dla burmistrza. 
 W celach porównawczych radni otrzymali równieŜ informacje o wysokości 
wynagrodzeń z 8 jednostek administracyjnych. Z zestawienia wynika, Ŝe 
wynagrodzenia burmistrza gminy śychlin kształtuje się na znacznie niŜszym 
poziomie, a wśród gmin ościennych na poziomie najniŜszym. 
 Dla porównania podaję gminę Bedlno – 9.460 zł, typowo wiejską, liczącą około 
6.200 ludności, gdzie skala problemów jest znacznie mniejsza. 
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Gmina śychlin, obejmująca teren wiejski i miejski, z liczbą mieszkańców około 
13.500 moŜe być porównywalną z gminą Krośniewice, gdzie Burmistrz zarabia 7.740 
zł, przy jednak mniejszej liczbie mieszkańców – około 9.100. 
 Społeczeństwo wybierając burmistrza nowej kadencji oczekuje, podobnie jak 
radni pracy i zaangaŜowania na rzecz rozwoju lokalnego. Burmistrz podjął działania 
na rzecz pozyskania środków pozabudŜetowych – poprzez Narodowy i Wojewódzki 
Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. Planuje opracowanie Planu 
Rozwoju Lokalnego Gminy  śychlin i Programu Rewitalizacji Miasta. Działania te 
mają usprawnić pozyskanie środków z zewnątrz. Widać poprawę świadczonych usług 
na rzecz mieszkańców gminy, między innymi powstało biuro podawcze, 
umiejscowione na parterze budynku, którego zadaniem jest załatwianie interesantów 
mających trudności z wejściem na wyŜsze kondygnacje. Powstanie równieŜ podjazd 
dla osób niepełnosprawnych. Zakończono postępowanie z Gminą śydowską regulując 
w ten sposób stan prawny co do budynku synagogi wraz z otoczeniem. 
Podejmowane są działania w celu poprawy estetyki miasta. 
Ponadto: 

- podpisano umowę z WyŜszą Szkołą Humanistyczno-Ekonomiczną w celu 
uruchomienia punktu rekrutacyjno-konsultacyjnego. W najbliŜszym roku 
akademickim planuje się rozpocząć działalność uczelni na naszym terenie; 

- w wyniku działań Burmistrza, przedstawiciele Łódzkiej Specjalnej Strefy 
Ekonomicznej osobiście wizytowali zaproponowane do strefy tereny.  Ponadto 
odwiedzili obiekty kubaturowe na terenie Zakładu EMIT, czego efektem było 
przesłanie tych obiektów do katalogu ofert; 

- rozpoczęto prace urbanistyczno-techniczne mające na celu rozwój szeroko 
rozumianej infrastruktury technicznej pod budownictwo mieszkaniowe. 

Odpowiednie wynagrodzenie, adekwatne do podejmowanych działań wpływa w 
kaŜdym przypadku na efektywne wykonywanie pracy, stąd teŜ propozycja 
podwyŜszenia wynagrodzenia w wysokości zaproponowanej w projekcie uchwały.” 
 
Krzysztof Graska – „pytanie do Pani prawnik, czy jest zgodne z prawem, Ŝe radni, 
przynajmniej z Komisji Rozwoju i BudŜetu nie dostają materiałów w tym punkcie – 
uzasadnienia. Uchwałę dostali pustą, niewypełnioną, Pani Przewodnicząca przeczytała 
z kwotami. Wniosek dopiero po interwencji dostaliśmy na Komisji, uzasadnienia moŜe 
ktoś po prostu zapomniał skserować. Czy to jest zgodne z prawem? 
Druga sprawa do Pana Bartochowskiego, kto odpowiada za dostarczenie materiałów 
na Radę, bo wniosek dostaliśmy pusty, uzasadnienia nie było, nie wiem, czy Pan nie 
chciał, Ŝebyśmy dostali, czy ktoś zaniedbał? Wiem, Ŝe zaniedbania były wcześniej, bo 
uzasadnienia teŜ wcześniej nie były rozdawane.” 
 
Iwona Śmietanka – radca prawny – „z wyjaśnień Pani radnej wynika, Ŝe Państwo 
Radni otrzymali projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.” 
 
Krzysztof Graska – „ja proszę, Ŝeby Pani zaprotokołowała, Ŝe Komisja Rozwoju i 
BudŜetu  nie dostała takich dokumentów - uzasadnienia, co Pani dzisiaj przeczytała 
nie dostaliśmy.” 
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Iwona  Śmietanka – „czy Pan radny wie, co powinno zawierać uzasadnienie? 
Uzasadnienie do uchwały powinno zawierać cel i przewidywane skutki podjęcia 
uchwały, przedstawić aktualny stan faktyczny i prawny i wskazać róŜnice pomiędzy 
dotychczasowym a projektowanym stanem prawnym i ewentualne konsekwencje. Czy 
w uzasadnieniu do uchwały nie było tych elementów?” 
 
Przewodnicząca Rady – „byłam na kaŜdej Komisji i słuŜyłam wyjaśnieniami, 
dodatkowo jeszcze dokładnie kaŜdy element, jaki poruszyłam, który jest załatwiony, 
albo jest w trakcie załatwienia wyjaśniał Zastępca Burmistrza. Tak więc nie moŜe 
pana, Panie Radny zarzucić, Ŝe nie było uzasadnienia. Ponadto otrzymał Pan stawki 
dla porównania w gminach ościennych.” 
 
Krzysztof Graska – zapytał, czy moŜe otrzymać dzisiejsze uzasadnienie do uchwały? 
 
Waldemar Bartochowski – Sekretarz Gminy – „projekt uchwały będący 
przedmiotem analizy jest złoŜony przez grupę radnych, projekt uchwały jako takiej 
otrzymali Państwo, jeŜeli chodzi o uzasadnienie, to w imieniu wnioskodawców, 
uzasadniała na Komisjach Pani Przewodnicząca Rady.” 
 
Marek Jędrzejczak – „czy jest obowiązek do projektu uchwały dołączyć wniosek 
radnych, którzy podpisali się pod tym. PoniewaŜ tak, jak tu powiedział 
Przewodniczący Komisji BudŜetu, byłem zdziwiony, poniewaŜ na Komisji Oświaty, 
ani na Komisji Rewizyjnej nie zostałem poinformowany, Ŝe został taki wniosek 
złoŜony, a tylko Pani Przewodnicząca była i porównywała tą tabelę, którą mamy, 
dotyczącą zarobków wójtów, burmistrzów w innych gminach. Dowiaduje się teraz, Ŝe 
był wniosek radnych złoŜony. Dopiero w piątek się dowiedziałem. Takim podejściem, 
taką pracą, i taką formą przedstawienia nas tutaj, jestem bardzo nie zadowolony.”  
 
Przewodnicząca Rady – na Komisjach słuŜyła przedstawieniem informacji na 
zapytania. Teraz równieŜ. 
 
Robert Stasiak – „poprosilibyśmy o ten wniosek i zobaczyli go.”  
 
Waldemar Bartochowski – odczytał wniosek grupy radnych: „Wniosek o przyjęcie 
uchwały w sprawie podwyŜszenia wynagrodzenia dla Burmistrza Gminy śychlin. 
My niŜej podpisani Radni Rady Miejskiej w śychlinie niniejszym występujemy z 
wnioskiem o przygotowanie i podjęcie na najbliŜszej Sesji Rady Miejskiej w śychlinie 
uchwały w sprawie podwyŜszenia wynagrodzenia dla Burmistrza Gminy śychlin. 
Podpisani: Jadwiga Melcher, Tarnowska ElŜbieta, Kowalski Józef, Laska Jacek, 
Ostasz Roman, Zofia Pilarska.” 
 
Robert Stasiak – „czy w takim wniosku, za którym idzie uchwała, powinny być 
wyszczególnione wartości, do których radni wnioskują o podwyŜkę?” 
 
Iwona Śmietanka – „niekoniecznie, nie muszą być.”  
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Andrzej Szymański – „wziąć kaŜdą jedną uchwałę, kaŜda jedna uchwała ma 
uzasadnienie, ma napisane czarne na białym, a tutaj jest uzasadnienie gospodarzy z 
innych terenów. Ja byłem cały czas za tym, Ŝeby na samym początku ustalić wyŜszą 
kwotę dla Pana Burmistrza. Ja myślę, Ŝe dla takiego spokoju społecznego i dla 
niedopatrzenia pewnych rzeczy, a proszę wziąć to pod uwagę, ze na pewno uchwała ta 
będzie zaskarŜona, nawet gdy ona przejdzie, to proszę, aby Pani prawnik się tutaj 
wypowiedziała, czy to jest zgodne z prawem, czy teŜ nie przedstawienie takiego 
projektu uchwały.” 
 
Iwona Śmietanka – radca prawny – „projekt uchwały jest prawidłowo sporządzony, 
poniewaŜ Pan radca prawny się pod tym podpisał i pod względem formalni-prawnym 
nie wnosi uwag i zastrzeŜeń, natomiast radca prawny nigdy nie podpisuje uzasadnienia 
do uchwały. Niech Pan przejrzy sobie poprzednie dokumenty. My nie czytamy 
uzasadnień. JeŜeli poszczególni pracownicy przygotowują projekty uchwał, to 
poszczególni pracownicy przygotowują projekty uzasadnień, ale w tym przypadku, 
projektodawcą uchwały była grupa inicjatywną, w związku z tym jest całkiem inna 
sytuacja.” 
  
Andrzej Szymański – „przejrzałem dokumenty z ubiegłego roku, bardzo wiele 
uchwał, które były tutaj poddawane pod głosowanie radnym i muszę Wam 
powiedzieć, Ŝe Wy jako prawnicy to się tak pod tym podpisujecie, Ŝeby prawie Was 
nie było widać. I teraz pytanie, czy to jest specjalnie tak kserowane, czy nie ma osoby 
odpowiedzialnej za podejmowane uchwały. Czy Pani zdaniem powinno być z tyłu 
uzasadnienie  zamiast tej tabelki, którą my mamy?” 
 
Iwona Śmietanka – „moŜe wolą inicjatorów było to, Ŝeby państwu pokazać 
porównanie i ewentualnie, Ŝeby od Państwa zaproponować jakieś ewentualne kwoty, 
poniewaŜ tym inicjatorom trudno było powiedzieć i wyeksponować tę kwotę. Trudno 
mi jest powiedzieć, dlaczego nie podano tej kwoty. Mnie ta forma uzasadnienie 
satysfakcjonuje, ale Pana Radnego moŜe nie satysfakcjonować. Projekt uchwały jest 
dla mnie jako prawnika najwaŜniejszy pod względem formalno-prawnym, został 
podpisany przez radcę prawnego i jest prawidłowo sporządzony.” 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji o odczytanie opinii do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 
OPINIE KOMISJI:  
 
Komisja Rozwoju (2 głosami „przeciw”, 1 „wstrzymującym się”) negatywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Pana Grzegorza 
Ambroziaka Burmistrza Gminy śychlin w wersji przedstawionej przez Przewodniczącą 
Rady. 
 
Komisja Rolna (1 głosem „za”, przy 3 „wstrzymujących się”) niejednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla 
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Pana Grzegorza Ambroziaka Burmistrza Gminy śychlin w wersji przedstawionej przez 
Przewodniczącą Rady. 
 
Komisja Oświaty (3 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”) pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Pana Grzegorza 
Ambroziaka Burmistrza Gminy śychlin w wersji przedstawionej przez Przewodniczącą 
Rady. 
 
Komisja Rewizyjna (2 głosami „za”, przy 2 nie biorących udziału w głosowaniu) 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla 
Pana Grzegorza Ambroziaka Burmistrza Gminy śychlin w wersji przedstawionej przez 
Przewodniczącą Rady. 
Pozostali członkowie Komisji w powyŜszej sprawie wypowiedzą się indywidualnie na 
Sesji Rady w drodze głosowania. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Krzysztof Graska – „czy są środki na podniesienie wynagrodzenia dla Burmistrza?” 
 
Emilia Rajewska – „odpowiadałam na Komisjach, Ŝe są środki na podwyŜkę dla 
Burmistrza w budŜecie gminy na rok 2007.” 
 
Krzysztof Stefaniak – odczytał zapis z Protokołu Komisji Rewizyjnej:  
„ f) ustalenia wynagrodzenia dla Pana Grzegorza Ambroziaka Burmistrza Gminy śychlin. 
Zofia Pilarska – przedstawiła propozycje zmiany wynagrodzenia dla Burmistrza 
Gminy śychlin. Obecnie Burmistrz ma najniŜsze wynagrodzenie ze wszystkich 
wójtów, burmistrzów i prezydentów z terenu powiatu kutnowskiego i łęczyckiego. 
Zaproponowała, aby ustalić wynagrodzenie dla Burmistrza Gminy śychlin w 
następującej wysokości:”  
I tu przedstawiła proponowane wysokości składników, a następnie: 
„Odczytała nazwiska 6 radnych, którzy złoŜyli wniosek o podniesienie wynagrodzenia 
dla Burmistrza Gminy, a następnie uzasadniła swoje stanowisko.” 
Komisja spotkała się w dniu 13 kwietnia 2007 r. 
 
Andrzej Szymański – „w § 4 mamy zapis, Ŝe uchwała wchodzi w Ŝycie z dniem         
1 kwietnia, moŜe to jest „prima aprilis”. 
 
Emilia Rajewska – „uchwała wchodzi w Ŝycie z dniem podjęcia z mocą 
obowiązującą od dnia 1 kwietnia 2007 r.” 
 
Bogdan Głuszcz – „w kwestii formalnej Panie Przewodniczący Stefaniak, Panu 
zarzucam kłamstwo, na Komisji byłem świadom i pilnie słuchałem i się 
wypowiadałem rzeczowo, nie padło Ŝadna informacja, Ŝe była to inicjatywa grupy 
radnych, na tym koniec.” 
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Krzysztof Stefaniak – „ja pozwoliłem sobie tylko odczytać protokół z posiedzenia 
Komisji. Pan powiedział, Ŝe zajmie Pan stanowisko na Sesji, ja odczytuję tylko 
protokół Komisji.” 
 
Marek Jędrzejczak – „nie padło ani jedno słowo na Komisji Rewizyjnej, Ŝe jest to 
wniosek formalny grupy radnych, tak samo, jak ja nie brałem udziału w głosowaniu i 
nie wypowiedziałem ani jednego słowa na ten temat, czy Panu Burmistrzowi 
podwyŜką się naleŜy, czy nie. Mnie tylko  chodzi o jasność. Nie moŜna posługiwać się 
moim nazwiskiem, Ŝe było odczytane, jak nie było.” 
 
Andrzej Szymański – „zawsze na Sesji są jakieś problemy, czy nie trzeba było dać 
temu człowiekowi więcej na samym początku. Ja w Ŝyciu nie podpiszę się pod 
budŜetem, gdzie występują zapisy przeznaczenie środków celowych na nagrody. 
śaden budŜet nie będzie przeze mnie podpisany tam, gdzie będą jakikolwiek nagrody. 
Nagrody się daje ludziom wtedy, gdy ludzie na to zasługują i są na to pieniądze, a 
Państwo zrobiliście w taki sposób, uchwalenie budŜetu, nagrody przed świętami dla 
pracowników. I teraz Ŝeby wyjść z twarzą, Ŝe Pan Burmistrz dał, to ktoś wychodzi z 
inicjatywą, no to zrewanŜujmy mu się i dajmy i jemu. Po co to wszystko?” 
 
Małgorzata Sobczak – „czy moŜna się dowiedzieć, jakie będą konsekwencje 
finansowe podjęcia tej uchwały?” 
 
Krzysztof Graska – odpowiedział Pani Sobczak – „Pani Skarbnik podawała na 
Komisji, będzie to kwota brutto 20.899 zł + ZUS, to daje 25.704,54 zł, tj. od 1 
kwietnia do końca roku.” 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia dla Pana Grzegorza Ambroziaka Burmistrza Gminy śychlin w wersji 
przedstawionej przez Przewodniczącą. 
  
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Pana Grzegorza 
Ambroziaka Burmistrza Gminy śychlin głosowało -   8 radnych, 
„przeciw”        -   6 radnych, 
„wstrzymało się”      -   1 radny. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, Ŝe Rada uchwałę podjęła. 
 
Uchwała Nr VIII/37/07 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Marek Jędrzejczak – poprosił, aby imiennie wpisać do protokołu, iŜ głosował 
przeciwko podwyŜszeniu wynagrodzenia dla Burmistrza Gminy śychlin. 
 
 

f) ustalenia najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego oraz wartości 
jednego punktu dla pracowników Zakładu Gospodarki Komunalnej w 
śychlinie, 
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Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie ustalenia najniŜszego 
wynagrodzenia zasadniczego oraz wartości jednego punktu dla pracowników Zakładu 
Gospodarki Komunalnej w śychlinie. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Bogdan Głuszcz – poprosił, aby Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał 
wniosek, jaki Komisja złoŜyła. 
 
Przewodnicząca Rady – wniosek, o którym mówi Pan Radny był odczytywany na 
samym początku Sesji.  
 
Andrzej Szymański – złoŜył wniosek o zwiększenie środków na wynagrodzenia dla 
pracowników najmniej zarabiających, prosiłby Radnych o przesunięcie jakichś 
środków na dofinansowanie ZGK z przeznaczeniem na wynagrodzenia. Składa 
wniosek formalny o podjęcie uchwały regulującej wynagrodzenia dla pracowników 
ZGK najniŜej zarabiających. 
 
Emilia Rajewska – zapytała, czy Rada chce przekazać dotację dla ZGK na 
zwiększenie wynagrodzeń? MoŜemy dać dotację przedmiotową do ZGK, a nie do 
wynagrodzeń, nie ma takiej podstawy prawnej. Dyrektor musi tak gospodarować 
środkami, aby miał np. nie na 5,5% podwyŜki, jak jest we wniosku, a np. 10% w 
przyszłym roku. Bo w tym roku to plan został juŜ przyjęty. 
 
Marek Jabłoński – Dyrektor ZGK – 5,5 % podwyŜki – moŜe dać taką podwyŜkę, na 
ile ma środków w planie finansowym na dany rok. Nie moŜe zaplanować, Ŝe sprzeda 
200.000 m3 wody więcej i uzyska większe wpływy, albo, Ŝe czynsze wzrosną o 
200.000 zł, poziom wpływów jest znany. Więc obliczając wszystkie wydatki we 
wszystkich §§, obliczyliśmy, Ŝe moŜemy dać podwyŜki na poziomie 5,5%, czyli 
trochę więcej niŜ poziom inflacji. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie ustalenia 
najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego oraz wartości jednego punktu dla 
pracowników Zakładu Gospodarki Komunalnej w śychlinie. 
  
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie ustalenia najniŜszego wynagrodzenia 
zasadniczego oraz wartości jednego punktu dla pracowników Zakładu Gospodarki 
Komunalnej w śychlinie głosowało - 15 radnych, 
„przeciw”      -   0 radnych, 
„wstrzymało się”    -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, Ŝe Rada uchwałę podjęła. 
 
Uchwała Nr VIII/38/07 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Marek Jabłoński – w imieniu pracowników podziękował ze włączenie tej uchwały do 
porządku obrad i uchwalenie wzrostu płac dla pracowników ZGK. 
 
 

g) upowaŜnienia Przewodniczącej Rady Miejskiej w śychlinie do 
przekazania oświadczenia dotyczącego pracy lub słuŜby w organach 
bezpieczeństwa państwa lub współpracy z tymi organami w okresie od 
dnia 22 lipca 1944 r. do dnia 31 lipca 1990 r.  

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie upowaŜnienia 
Przewodniczącej Rady Miejskiej w śychlinie do przekazania oświadczenia 
dotyczącego pracy lub słuŜby w organach bezpieczeństwa państwa lub współpracy z 
tymi organami w okresie od dnia 22 lipca 1944 r. do dnia 31 lipca 1990 r. 
  
Do powyŜszego projektu uchwały nie zgłoszono Ŝadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie 
upowaŜnienia Przewodniczącej Rady Miejskiej w śychlinie do przekazania 
oświadczenia dotyczącego pracy lub słuŜby w organach bezpieczeństwa państwa lub 
współpracy z tymi organami w okresie od dnia 22 lipca 1944 r. do dnia 31 lipca 1990 
r. 
   
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie upowaŜnienia Przewodniczącej Rady 
Miejskiej w śychlinie do przekazania oświadczenia dotyczącego pracy lub słuŜby w 
organach bezpieczeństwa państwa lub współpracy z tymi organami w okresie od dnia 
22 lipca 1944 r. do dnia 31 lipca 1990 r. głosowało - 14 radnych, 
„przeciw”        -   1 radny, 
„wstrzymało się”      -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, Ŝe Rada uchwałę podjęła. 
 
Uchwała Nr VIII/39/07 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Waldemar Bartochowski – Sekretarz Gminy – wykonując obowiązek ustawowy 
oraz podjętą uchwałę z dnia 27 marca o obowiązku złoŜenia oświadczenia 
lustracyjnego złoŜył na ręce Przewodniczącej Rady oświadczenie lustracyjne. 
Jednocześnie poinformował, Ŝe w dniu wczorajszym, jako Radny Rady Powiatu w 
Kutnie takie oświadczenie złoŜył u Wojewody Łódzkiego w Urzędzie Wojewódzkim.  
 
 
Do p-tu 10. Informacja z pracy Burmistrza Gminy śychlin za okres od 21 
lutego 2007 r. do 4 kwietnia 2007 r.  
 
Do informacji z pracy Burmistrza Gminy śychlin za okres od 2 grudnia 2006 r. do 20 
lutego 2007 r. nie zgłoszono Ŝadnych uwag. 
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Przewodnicząca Rady stwierdziła, Ŝe Rada informację z pracy Burmistrza przyjęła 
do wiadomości. 
 
Informacja z pracy Burmistrza Gminy śychlin za okres od 2 grudnia 2006 r. do 20 
lutego 2007 r. stanowi załącznik do protokołu.  
 
 
Do p-tu 11. Odpowiedzi na zapytania. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy śychlin – na wszystkie zapytania zostaną 
udzielone odpowiedzi na piśmie w ustawowym terminie. 
 
Marek Materka –  Prezes Spółki „Mig-Ma”  – część pytań dotyczyła Spółki „Mig-
Ma”: 
- sprawa wejścia na targowicę – jest w tej chwili rozpatrywana z tego względu, Ŝe 

Urząd prowadzi rozmowy o przedłuŜeniu umowy dotyczącej wejścia na targowicę,  
natomiast ze strony Spółki wyszła inicjatywa, Ŝeby uruchomić wyjście 
ewakuacyjne w starym wyjściu, jakie było na targowicę. MoŜliwe, Ŝe wyjście 
byłoby otwarte, ale głównie miałoby ono słuŜyć jako wyjścia ewakuacyjne.  

- podjazd na targowicę – spróbujemy coś z tym tematem zrobić, moŜe utwardzić 
choć nie jest to teren gminy. 

- ogrodzenie na targowicy – zamiast betonowego ogrodzenia, będzie załoŜona 
cienka siatka ogrodzeniowa. 

- ubiór i badania sprzedawców – Sanepid bardzo często odwiedza targowicę i 
Spółkę, osoby handlujące mają ksiąŜeczki sanepidowskie. MoŜe zaistnieć taka 
sytuacja, Ŝe osoba, która w danej chwili zastępuje danego handlowca, moŜe takiej 
ksiąŜeczki nie mieć. Słuszna uwaga, Ŝe ci pracownicy powinny być odpowiednio 
ubrani. 

- wysypisko odpadów – podczas duŜych wiatrów faktycznie torebki foliowe 
fruwają poza teren wysypiska odpadów, podobnie jest na targowicy w czwartki. 

- nagminna kradzieŜ  rzeczy stalowych – cały czas złom jest w cenie, nawet 
potłuczone płyty z ogrodzenia targowicy, były porozbijane całkowicie i był z nich 
wyciągnięty drut. Ma nadzieję, Ŝe ta siatka jest tania i na tyle lekka, Ŝe moŜe nikt 
się nie pokusi o jej kradzieŜ, bo wiele na niej nie zarobi. 

 
 
Do p-tu 12. Sprawy róŜne. 
 
Andrzej Szymański – „na jakiej podstawie Pan Prezes powiększył teren targowicy, 
wykupując teren od osób tam zamieszkujących? Kto wyraził na to zgodę? 
Czy wszyscy mieszkańcy są zobowiązani do uiszczania opłat za nieczystości? Bardzo 
często się spotyka, Ŝe ludzie mieszkających w domkach jednorodzinnych wyrzucają 
śmieci do kontenerów komunalnych np. przy stadionie. 
Pytanie do Burmistrza, aby odpowiedział, ile osób jest przydzielonych do prac 
interwencyjnych i robót publicznych oddelegowanych z biura pracy, gdzie te osoby 
zostały rozdysponowane przez Urząd i czy te osoby są wykorzystane konkretnie w 
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placówce Urzędu, czy są one delegowane do szkół, przedszkoli, na stołówki itp. 
Proszę o podanie, gdzie, ile osób i na jakiej podstawie są te osoby oddelegowywane te 
osoby do innych placówek? 
 
Krzysztof Stefaniak – Pan radny Głuszcz uŜył dosyć ostrego sformułowania, 
poniewaŜ posiedzenie Komisji było kilka dni temu, spróbował to skonsultować z 
obecną na posiedzeniu Komisji Panią Jadwigą Melcher i z Panią Moniką, która 
zapewnia obsługę techniczną. Nie jest w stanie pilnować Państwa radnych, aby cały 
czas uczestniczyli w posiedzeniu Komisji, Panowie obaj opuszczali dwukrotnie 
posiedzenie Komisji, Pani Radna Melcher słyszała, jak Przewodnicząca Rady 
odczytywała wniosek, Pani Monika to zapisała.  
W związku z tym, Ŝe budzi to tak wiele kontrowersji wniósł, aby kaŜde posiedzenie 
Komisji było rejestrowane.  
 
Alicja Guzek – dzierŜawa gruntów komunalnych – prosi o ustalenie zasad 
dzierŜawy gruntów komunalnych, wielokrotnie była na Komisji Rolnej oraz u Pana 
Przewodniczącego, ale bez Ŝadnego efektu. MoŜe Komisja Rolna zajęłaby się 
ustaleniem jednolitych zasad umów dzierŜaw. Niejednokrotnie przychodzą na przetarg 
osoby ulicy i bardzo podbijają stawki czynszu dzierŜawnego. Być moŜe jest to efekt 
złośliwości ludzkiej. 
 
Józef Kowalski – zapytał, czy Pan Przewodniczący Komisji Rewizyjnej oddelegował 
któregoś członka Komisji do przeprowadzeniu kontroli w MGOKSiR? 
 
Krzysztof Stefaniak – odpowiadając na zapytanie – Komisja Rewizyjna działa na 
podstawie Statutu i moŜe wykonywać kontrole w zakresie zleconym przez Radę. Rada 
Miejska zatwierdziła plan pracy Komisji na I półrocze 2007 r. Kontrola w MGOKSiR 
jest przewidziana zgodnie z tym planem w miesiącu czerwcu 2007 r. Nikt z członków 
Komisji nie był delegowany, bo Przewodniczący Komisji, ani Komisja nie ma takiej 
moŜliwości prawnej, Ŝeby zlecić komukolwiek z członków Komisji prowadzenie 
kontroli w jakiejkolwiek jednostce. Wszelka kontrola moŜe być przeprowadzona po 
akceptacji przez Radę, powiadamiając Burmistrza o przeprowadzeniu takiej kontroli.  
Ponadto kontrola nie moŜe zaburzać pracy Komisji, pracy danej placówki i ma się 
odbywać zgodnie z przepisami prawa. 
 
Józef Kowalski – „radni zostali wybrani po to, aby pomagać instytucjom podległym 
Urzędowi, Radny Andrzej Szymański bez wiedzy Rady, Komisji, Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej poszedł do MGOKSiR i narobił tam bałaganu.” 
Prosi o to, Ŝeby radny nie nachodził tych instytucji i nie przeszkadzał im w pracy.  
 
Andrzej Szymański – „czy Panowie radni chcą ze mną wojnę prowadzić? Ja 
oświadczam, Ŝe moje odwiedziny u Pani Dyrektor nie miały celu kontroli.” 
Był w zupełnie w innym celu w Domu Kultury, nie w celu kontroli. 
 
Teresa Ziółkowska – Dyrektor MGOKSiR  – wszystkie środki, jakie wypracowuje 
MGOKSiR idą na działalność kulturalną. Zgodnie ze Statutem taką działalność moŜe 
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prowadzić taką działalność jak wynajem sali, wynajem naczyń itp. Jeśli ma to zostać 
zmienione, to prosi o konkretne pismo, czy ma zaprzestać prowadzenia działalności, 
czy teŜ nie i skąd wówczas ma środki wypracować. Bo środki, które wypracowuje 
Dom Kultury, są zaplanowane w budŜecie, więc jeśli będzie miała zakaz, nie będzie 
miała środków i wówczas wystąpi do Rady o następna dotację. 
Nie zajmuje się gastronomią, tylko wynajmowaniem sali.  
 
Andrzej Szymański – „jeśli ma to być tylko na bazie wynajmu sali, to proszę 
zlikwidować zaplecze kuchenne w Domu Kultury.” 
 
Jadwiga Melcher – chciałaby na zarzuty radnego Szymańskiego odpowiedzieć – 
Dom Kultury został wybudowany w 1964 r. ze składek naszych rodziców. Naszym 
rodzicom potrącano „13”, Ŝeby oddać Dom Kultury w czasie dla następnych pokoleń. 
Od 1964 r. odbywały się róŜne imprezy, odbywały się bale sylwestrowe, 
karnawałowe, koszyczkowe.  Tam była przygotowywana cała gastronomia, robiła to 
stołówka zakładowa. W roku 1990 została poszerzona działalność Domu Kultury, a 
teraz na Ŝądanie jednego radnego mamy zlikwidować całe zaplecze kuchenne, całą 
wypoŜyczalnię, która jest wartości około 30.000 zł. Co z nią zrobić? 
Zapytała, czy Pan radny zaprzestanie równieŜ wesel w Domu Działkowca, bo tam się 
teŜ takie imprezy odbywają? 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy  – na jednej z poprzednich Sesji 
poinformował, Ŝe wydał zakaz wynajmowania sali pod wesela. Prosił Panią Dyrektor 
MGOKSiR, aby wstrzymała się z wynajmowaniem pomieszczeń do momentu, kiedy 
wskaŜe określone terminy zarezerwowane pod kątem organizacji Ŝycia kulturalnego 
dla mieszkańców i do tego momentu ma rzeczywiście Pani Dyrektor blokadę. Czekał 
na informację od jednej z firm, która jest zainteresowana wynajmowaniem 
pomieszczeń odpłatnym na cele przeprowadzanie imprez kulturalnych dla 
społeczeństwa. Nawet plan tej firmy, która oferuje nam organizację imprez pozostawia 
nam furtkę wyjścia na wynajem pomieszczeń na potrzeby wesel, czy chrzcin.  Będą 
imprezy kulturalne, ale równieŜ będą się tam odbywały wesela. 
Podjął się organizacji obchodów 610-lecia nadania praw miejskich miastu śychlin, 
który przypada w bieŜącym roku, wykorzystując do tego celu obchody Dni śychlina. 
Chciałby, aby ta impreza była przygotowana profesjonalnie, Ŝeby nie był to typowy 
festyn, co często było podnoszone przez mieszkańców, Ŝe jest mała atrakcyjność. 
Chce, aby były atrakcje dla dzieci i dorosłych, a takŜe aby był koncert. Jest juŜ ku 
końcowi z tą inwestycją, niestety kultura kosztuje. JeŜeli Dom Kultury ponosił koszty 
utrzymania obiektu, a nie miał środków na działalność kulturalną, to miał praktycznie 
związane ręce. Po przyjrzeniu się kosztom, jakie pochłaniają takie imprezy, wniosek 
nasuwa się jeden, Dom Kultury w oddzielnym § musi mieć określone środki na 
organizację imprez, których nie miał.  
BudŜet jednodniowej imprezy związanej z obchodami 610-lecia miasta, który 
zakończy się koncertem gwiazdy polskiej estrady, to jest koszt wielkości 60-70.000 zł 
- oszczędnościowy budŜet, gdzie my staramy się pozyskać sponsorów, jest duŜe 
prawdopodobieństwo, Ŝe 1/3 tej kwoty uzyskamy na wskutek sponsoringu. Jeśli 
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mielibyśmy w całości pokryć koszty tej imprezy z naszego budŜetu to potrzeba jest 
kwota 60-70.000 zł.  
 
Andrzej Szymański – kiedyś były takie krzesła na duŜe widowiska, tam moŜe się 
pomieścić 400-500 osób, uwaŜa, Ŝe jest taka potrzeba, aby ściągać parodystów. 
UwaŜa, Ŝe kaŜdy zakład da jakieś środki i wykupi bilety dla swoich pracowników na 
tego rodzaju imprezy. 
 
Jadwiga Melcher – teatry w Polsce, aby się utrzymać zarabiają poprzez wynajęcie sal 
na sympozja okulistom, laryngologom, a co ma się to do teatru? Jedna z bibliotek w 
Polsce wzięła w dzierŜawę szalet miejski, Ŝeby zarabiać pieniądze. Jak się ma szalet 
miejski do biblioteki? 
Wokół Teatru Wielkiego w Łodzi teren wydzierŜawiany jest pod budki, pod stosika 
handlowe, aby teatr mógł zarobić pieniądze. 
 
Robert Stasiak – prosi, Ŝe jeśli wypowiadamy się na temat danej jednostki, z którą 
jesteśmy związani, to Ŝeby nie wypowiadać się w sposób bardzo subiektywny. Pani 
reprezentuje społeczeństwo, a więc prosi o spojrzenie subiektywne na sprawę, o ile 
jest to moŜliwe. Tak samo i inne osoby zatrudnione w jednostkach organizacyjnych 
gminy. 
Czytał w informacji Burmistrza o zarządzeniu dotyczącym ustalenia Regulamin 
świadczeń socjalnych Urzędu Gminy w śychlinie – zapytał, czy są w Urzędzie 
przedstawiciele Związków Zawodowych i czy mógłby taki regulamin otrzymać. 
Zapytał ze względu na to, Ŝe pracownicy Urzędu, jak równieŜ innych jednostek mogą 
korzystać z dofinansowania z ZFŚS na imprezy kulturalne, jakie odbywają się w 
Domu Kultury. 
 
Grzegorz Ambroziak – Związków Zawodowych nie ma, nie widzi przeszkód co do 
udostępnienia ZFŚS. 
 
 
Do p-tu 13. Przyjęcie Protokołu Nr VI/07 z dnia 7 marca 2007 r. oraz 
Protokołu Nr VII/07 z dnia 27marca 2007 r. 
 
Do przedłoŜonych protokołów nie zgłoszono Ŝadnych uwag. 
 
 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia protokołów.  
 
1. Za przyjęciem Protokołu Nr VI/07 z dnia 7 marca 2007 r.  
głosowało  - 14 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych,  
„wstrzymało się” -   1 radny. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę. 
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2. Za przyjęciem Protokołu Nr VII/07 z dnia 27 marca 2007 r.  
głosowało  - 14 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych,  
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę. 
 
 
Do p-tu 14. Zakończenie obrad Sesji. 
 
Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim zebranym za udział w Sesji 
Rady.  
 
Zamknęła VIII Sesję Rady Miejskiej w śychlinie. 
 
 

Przewodnicząca Rady 
 
  /-/ Zofia Pilarska 

 
 
Protokolant: 
 
M. CharąŜka 
 
 
 


